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Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 11.janvārī          Nr.1 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 11.janvārī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   G.Šēnhofs, E.Jaunups, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, R.Elbakjans 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 
1.  Darba kārtības apstiprināšana. 

 

 

2.  LBS valdes 2016.gada 15.decembra  sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

 

3.  Par biedrības „Streetbasket” iesniegumu. Ziņo: R.Elbakjans 

4.  Par LBS biedru iesniegumiem: 

-Par basketbola kluba „TTT - Rīga” iesniegumu; 

- Par basketbola kluba „Ventspils” iesniegumu. 

 

Ziņo: E.Šneps 

5.  LBL aktualitātes: 

- Par LBL Zvaigžņu spēli; 

- Par LBL klubu parādiem; 

- Par LR Čempiona kausu. 

 

Ziņo: E.Bērziņš 

6.  LBS budžeta atskaite par 2016.gadu un LBS 2017.gada budžeta 

projekts. 

 

Ziņo: A.Grigalāvičus 

7.  Par Baltijas jūras kausa izcīņas rezultātiem. Ziņo: M.Jučmanis 

8.  Par pieteikumu organizēt Eiropas Čempionātu sievietēm 

2019.gadā. 

 

Ziņo: E.Šneps 

9.  Par nākamo LBS valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 11.janvāra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 11.janvāra sēdes darba kārtību. 
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2. LBS valdes 2016.gada 15.decembra sēdes protokola apstiprināšana. 

                  

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2016. gada 15.decembra sēdes protokolu Nr.17. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2016. gada 15.decembra sēdes protokolu Nr.17. 

 

3. Par biedrības „Streetbasket” iesniegumu. 

2016.gada 9.novembrī LBS ir saņēmusi biedrības „Streetbasket” iesniegumu ar lūgumu uzņemt biedrību 

„Streetbasket” par LBS biedru. V.Voins aicina biedrības „Streetbasket” pārstāvi R.Elbakjanu sniegt 

ziņojumu. 

R.Elbakjans ziņo par biedrības „Streetbasket” aktivitātēm. R.Elbakjans demonstrē prezentāciju par biedrību 

„Streetbasket”.  

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt biedrību „Streetbasket”” par LBS biedru. 

 

4. Par LBS biedru iesniegumiem. 

4.1. Par basketbola kluba „TTT - Rīga” iesniegumu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka LBS ir saņēmusi nodibinājuma „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 2017.gada 4.janvāra 

iesniegumu Nr.3-01/2017 par finansiāla atbalsta piešķiršanu komandas izdevumu segšanai EUR 33 000,00 

(trīsdesmit trīs tūkstoši euro 00 centi) apmērā. 

„Basketbola klubs „TTT-Rīga”” ir veikusi ieguldījumu finansējuma piesaistē Latvijas Basketbola savienības 

Statūtos noteikto mērķu realizēšanai- basketbola attīstības veicināšanai un popularizēšanai. 

LBS Statūtu 4.21.9.punktā noteikts, ka valde ir kompetenta noteikt finansējumu lielumus Biedrības biedriem. 

LBS biedru sapulces apstiprinātajā Rīcības programmā 2016. -2019. gadam noteikta sieviešu basketbola 

popularizēšana kā viena no LBS prioritātēm. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2. Ņemot vērā „Basketbola kluba „TTT-Rīga”” ieguldījumu finansējuma piesaistē, LBS budžeta ietvaros 

piešķirt finansējumu LBS biedram, nodibinājumam „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” EUR 33000,00 

apmērā.  

3. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar nodibinājumu „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 

sadarbības līgumu par finansējuma piešķiršanu. 

 

4.2. Par basketbola kluba „Ventspils” iesniegumu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka LBS ir saņēmusi basketbola kluba „Ventspils”” 2017.gada 9.janvāra iesniegumu Nr. 1/3 

par finansiāla atbalsta piešķiršanu komandas izdevumu segšanai EUR 87 300,00 (astoņdesmit septiņi tūkstoši 

trīs simti euro 00 centi) apmērā. 

Basketbola klubs „Ventspils” ir veicis ieguldījumu finansējuma piesaistē Latvijas Basketbola savienības 

Statūtos noteikto mērķu realizēšanai- basketbola attīstības veicināšanai un popularizēšanai. 

 

LBS Statūtu 4.21.9.punktā noteikts, ka valde ir kompetenta noteikt finansējumu lielumus Biedrības biedriem. 

 

Lēmumprojekts: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2. Ņemot vērā basketbola kluba „Ventspils” ieguldījumu finansējuma piesaistē, LBS budžeta ietvaros piešķirt 

finansējumu LBS biedram, basketbola klubam „Ventspils” EUR 87 300,00 apmērā.  

3. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar basketbola klubu „Ventspils” sadarbības līgumu par 

finansējuma piešķiršanu. 
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5. LBL aktualitātes. 

5.1. Par LBL Zvaigžņu spēli. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš informē, par Zvaigžņu spēles rīkošanas iespējām. 

NOLEMJ: 

1. Noteikt, ka 2017.gada LBL Zvaiģņu spēli jāorganizē Ventspilī; 

2. Uzsākt sarunas ar Ogri par 2018.gada LBL Zvaigžņu spēles organizēšanu. 

 

5.2. Par LBL klubu parādiem. 

E.Bērziņš ziņo par Olybet LBL 1.divīzijas un LSBL komandu finansiālajām saistībām. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

 

5.3. Par LR Čempiona kausu. 

E.Bērziņš ziņo par progresu jauna LBL 1.divīzijas ceļojošā kausa (trofejas) izveidē. 

NOLEMJ: 

1. Uzsākt sarunas ar A.Jēkabsonu par LR Čempiona kausa izstrādi. 

2. Uzaicināt A.Jēkabsonu uz nākošo LBS valdes sēdi LR Čempiona kausa skices prezentēšanai. 

 

6. LBS budžeta atskaite par 2016.gadu un LBS 2017.gada budžeta projekts. 

 

V.Voins lūdz A.Grigalāvičus sniegt ziņojumu LBS 2016.gada budžeta izpildi. 

A.Grigalāvičus informē par 2016.gada LBS budžeta ienākumiem (proporcionāli pret plānoto) saskaņā 

ar LBS valdes sēdes materiālos iekļauto informāciju par LBS 2016.gada budžeta ienākumiem. 

A.Grigalāvičus sniedz paskaidrojumus par līdzekļu ienākumiem pa budžeta posteņiem.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai A.Grigalāvičus informāciju. 

2. Pieņemt zināšanai un virzīt apstiprināšanai LBS Padomē LBS 2016. gada budžeta izpildi, kur līdzekļu 

atlikums uz 01.01.2016. sastāda EUR 1 372 900, LBS pamatdarbības ieņēmumi sastāda EUR 1 808 997, 

LBS netiešie ieņēmumi sastāda EUR 945 433, LBS pamatdarbības izdevumi sastāda  EUR 1 803 974, LBS 

netiešie izdevumi sastāda EUR 1 032 779, līdzekļu atlikums uz 31.12.2016. sastāda EUR 1 290 577.  

3. Sagatavot jaunu LBS budžeta projektu ar plānošanas periodu no 01.01.- 30.09.2017. 

7. Par Baltijas jūras kausa izcīņas rezultātiem. 

Laika trūkuma dēļ tiek pieņemts lēmums šo jautājumu izskatīt nākošajā valdes sēdē. 

8. Par pieteikumu organizēt Eiropas Čempionātu sievietēm 2019.gadā. 

Laika trūkuma dēļ tiek pieņemts lēmums šo jautājumu izskatīt nākošajā valdes sēdē.  

9. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 25.janvārī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 
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Valdes locekļi:      G.Šēnhofs 

 

 

       E.Jaunups 

             

 

       G.Blumbergs 

 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 25.janvārī          Nr.2 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 25.janvārī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   G.Šēnhofs, E.Jaunups, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, A.Jēkabsons, G.Panteļejevs 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

10.  Darba kārtības apstiprināšana. 

 

 

11.  LBS valdes 2017.gada 11.janvāra  sēdes protokola 

apstiprināšana. 
 

 

12.  LBS 2017.gada budžeta projekts. Ziņo: E.Šneps 

13.  Progresa ziņojums par līguma parakstīšanu ar U-16 izlases 

spēlētājiem. 

 

Ziņo: E.Šneps 

14.  LR Čempiona kausa skice. 

 

Ziņo: A.Jēkabsons 

15.  Par Baltijas jūras kausa izcīņas rezultātiem. Ziņo: M.Jučmanis 

16.  Par pieteikumu organizēt Eiropas Čempionātu sievietēm 

2019.gadā. 

 

Ziņo: E.Šneps 
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17.  Par DSN projekta virzību. 

 

Ziņo: G.Šēnhofs, 

G.Panteļejevs 

18.  Par brīvdabas basketbola groziem. Ziņo: E.Šneps 

19.  Dažādi.  

20.  Par nākamo LBS valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 25.janvāra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 25.janvāra sēdes darba kārtību. 

 

 

2. LBS valdes 2017.gada 11.janvāra sēdes protokola apstiprināšana. 

                  

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 11.janvāra sēdes protokolu Nr.1. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 11.janvāra sēdes protokolu Nr.1. 

 

3. LBS 2017.gada budžeta projekts. 

V.Voins atgādina, ka iepriekšējā valdes sēdē tika skatīts LBS 2017.gada budžeta projekts un tika nolemts 

jautājumu skatīt atkārtoti.  

NOLEMJ: 

2. Pieņemt zināšanai un virzīt apstiprināšanai LBS Padomē LBS 2017.gada budžetu, kur līdzekļu 

atlikums uz 01.01.2017. ir EUR 1 290 577,  LBS pamatdarbības ieņēmumi  sastāda EUR 1 280 

244, LBS netiešie ieņēmumi sastāda EUR 450 000, LBS pamatdarbības izdevumi sastāda  EUR 

1 572 601, LBS netiešie izdevumi sastāda EUR 1 448 220, līdzekļu atlikums uz 30.09.2017. 

sastāda EUR 0.00. 

 

10. Progresa ziņojums par līguma parakstīšanu ar U-16 izlases spēlētājiem. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps atgādina, ka LBS biedri 2016.gada 25.novembra LBS biedru sapulcē ir atbalstījuši līgumu 

slēgšanu ar Latvijas jaunatnes izlašu dalībniekiem (prot. nr.2016/2, 8§). E.Šneps iepazīstina valdi ar 

līguma saturu un noteikumiem.  

NOLEMJ: 

4. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

5. Sagatavot uz nākošo valdes sēdi ziņojumu par aģentu līgumiem Lietuvā 

 

11. LR Čempiona kausa skice. 

V.Voins aicina A.Jēkabsonu sniegt ziņojumu. 

A.Jēkabsons prezentē valdes locekļiem savu LR Čempiona kausa skici.  

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai A.Jēkabsona sniegto informāciju; 
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4. Pilnvarot A.Jēkabsonu sagatavot jaunu LR Čempiona kausa skici ar valdes locekļu ierosinātajām 

izmaiņām. 

 

12. Par Baltijas jūras kausa izcīņas rezultātiem. 

Laika trūkuma dēļ tiek pieņemts lēmums šī jautājuma izskatīšanu atcelt. 

 

13. Par pieteikumu organizēt Eiropas Čempionātu sievietēm 2019.gadā. 

Laika trūkuma dēļ tiek pieņemts lēmums šo jautājumu izskatīt nākošajā valdes sēdē. 

14. Par DSN projekta virzību. 

V.Voins aicina G.Šēnhofu sniegt ziņojumu. 

G.Šēnhofs informē par V.Baumaņa pieminekļa projekta virzību. G.Šēnhofs izvirza jautājumu, vai ir 

pieņemami, ka V.Baumanis piemineklis tiks atveidots bez krekla.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Šēnhofa sniegto informāciju; 

2. Akceptēt Daugavas sporta nama projekta tālāku virzību; 

3. Atbalstīt G.Panteļejeva piedāvāto V.Baumaņa pieminekļa projektu ar valdes locekļu ierosinātajām 

izmaiņām. 

 

15. Par brīvdabas basketbola groziem. 

Laika trūkuma dēļ tiek pieņemts lēmums šo jautājumu izskatīt nākošajā valdes sēdē.  

16. Dažādi. 

10.1. Par basketbola kluba TTT-Rīga iesniegumu. 

V.Voins ziņo, ka LBS ir saņemts basketbola kluba „TTT – Rīga” 2017.gada 23.janvāra iesniegums par 

finansiālu atbalstu komandas izdevumu segšanai EUR 14 000 (četrpadsmit tūkstoši eiro un 00 centu) 

apmērā.  

„Basketbola klubs „TTT-Rīga”” ir veikusi ieguldījumu finansējuma piesaistē Latvijas Basketbola savienības 

Statūtos noteikto mērķu realizēšanai - basketbola attīstības veicināšanai un popularizēšanai. 

LBS Statūtu 4.21.9.punktā noteikts, ka valde ir kompetenta noteikt finansējumu lielumus Biedrības biedriem. 

LBS biedru sapulces apstiprinātajā Rīcības programmā 2016. -2019.gadam noteikta sieviešu basketbola 

popularizēšana kā viena no LBS prioritātēm. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2. Ņemot vērā „Basketbola kluba „TTT-Rīga”” ieguldījumu finansējuma piesaistē, LBS budžeta ietvaros 

piešķirt finansējumu LBS biedram, nodibinājumam „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” EUR 14 000,00 apmērā.  

6. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar nodibinājumu „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 

sadarbības līgumu par finansējumu piešķiršanu. 

10.2. Par Jāņa Blūma dalību VTB līgas Zvaiģņu spēlē. 

V.Voins ziņo, ka basketbola kluba VEF Rīga spēlētājs Jānis Blūms izvēlets dalībai gan LBL Zvaigžņu spēlē, 

gan VTB Zvaigžņu spēlē, kuras diemžēl notiek vienā dienā. VEF Rīga klubs paziņojis, ka Jānis Blūms dosies 

uz VTB līgas Zvaigžņu spēli. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai V.Voina sniegto informāciju.  

2. Respektēt basketbola kluba VEF Rīga lūgumu un atļaut Jānim Blūmam piedalīties VTB līgas Zvaigžņu 

spēlē bez LBL Nolikumā minēto sankciju piemērošanas. 

17. Par nākamo valdes sēdi. 
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Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 9.februārī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:      G.Šēnhofs 

 

 

       E.Jaunups 

             

 

       Ž.Tikmers 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 9.februārī          Nr.3 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 9.februārī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   G.Šēnhofs, E.Jaunups, Ž.Tikmers, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, A.Jēkabsons 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 
21.  Darba kārtības apstiprināšana.  

22.  LBS valdes 2017.gada 25.janvāra  sēdes protokola apstiprināšana.  

23.  LR Čempiona kausa skice. Ziņo: A.Jēkabsons 

24.  Sieviešu izlases attīstības plāns. Ziņo: E.Eglītis  

25.  Par pieteikumu organizēt Eiropas Čempionātu sievietēm 

2019.gadā. 

Ziņo: E.Šneps 

26.  Par brīvdabas basketbola groziem. Ziņo: E.Šneps 

27.  Par Siguldas novada domes iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 

28.  Dažādi.  

29.  Par nākamo LBS valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 9.februāra sēdes darba kārtību.  
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NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 9.februāra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 25.janvāra sēdes protokola apstiprināšana. 

                  

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 25.janvāra sēdes protokolu Nr.2. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 25.janvāra sēdes protokolu Nr.2. 

 

3. LR Čempiona kausa skice. 

V.Voins aicina A.Jēkabsonu sniegt ziņojumu. 

A.Jēkabsons prezentē jauno LR Čempionu kausa skici.  

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai A.Jēkabsona sniegto informāciju; 

4. Pilnvarot A.Jēkabsonu sagatavot jaunu LR Čempiona kausa skici ar valdes locekļu ierosinātajām 

izmaiņām. 

 

18. Sieviešu izlases attīstības plāns. 

V.Voins aicina E.Eglīti sniegt ziņojumu. 

E.Eglītis sniedz ziņojumu par sieviešu izlases attīstības stratēģisko vīziju.  

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai E.Eglīša sniegto informāciju. 

8. Pilnvarot E.Šnepu iesniegt pieteikumu Latvijas sieviešu basketbola izlases programmas 

līdzfinansējuma saņemšanai no SOK Olimpiskās solidaritātes programmas. 

9. Sagatavot uz nākošo valdes sēdi papildus dokumentus par Latvijas pilsonības piešķiršanu ASV 

pilsonei Sidnijai Kārterei (Sydney Rene Carter 18.11.1990). 
 

19. Par pieteikumu organizēt Eiropas Čempionātu sievietēm 2019.gadā. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps īsi izklāsta prasības pieteikumam organizēt EČ sievietēm 2019.gadā. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa ziņojumu. 

2. Atbalstīt LBS kandidatūras virzīšanu Eiropas čempionāta organizēšanā sievietēm 2019.gadā. 
 

20. Par brīvdabas basketbola groziem. 

LBS 2016.gada 11.martā nosūtīja vēstuli LBS biedriem par iespēju pieteikties vienam brīvi pieejamam 

brīvdabas basketbola grozam. E.Šneps ziņo par LBS biedriem, kuri līdz šim ir pieteikušies brīvdabas 

basketbola groziem un par grozu uzstādīšanas progresu. Tā kā pieteicās tikai 20 no 45 biedriem, E.Šneps 

piedāvā sniegt LBS biedriem otro iespēju. 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Izsludināt LBS biedru atkārtotu pieteikšanos vienam brīvdabas basketbola grozam, kurā no jauna 

varētu piedalīties visi LBS biedri.  
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3. Gadījumā, ja pieteikušos LBS biedru skaits pārsniegs pieejamo brīvdabas basketbola grozu skaitu, 

LBS valde veiks pieteikumu individuālu izvērtēšanu un pieņems lēmumu par biedriem, kuriem tiks 

piešķirti brīvdabas basketbola grozi. 

21. Par Siguldas novada domes iesniegumu. 

V.Voins informē, ka LBS ir saņēmusi Siguldas novada domes 2017.gada 25.janvāra iesniegumu „Par 

iestāšanos biedrībā”. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai V.Voina ziņojumu. 

2. Atlikt Siguldas novada domes iesnieguma izskatīšanu līdz jautājuma precizēšanai Izglītības 

ministrijā. 

3. Nosūtīt vēstuli Siguldas novada domei par iesnieguma izskatīšanas atcelšanu. 

 

22. Dažādi. 

22.1.  Par LBS valdes locekļu došanos uz Eiropas Čempionātu basketbolā sievietēm (kas norisināsies 

no 16. - 25. jūnijam Prāgā, Čehijā) un/vai uz Eiropas čempionātu basketbolā vīriešiem (kas 

norisināsies no 1.– 17.septembrim Stambulā, Turcijā). 

E.Šneps jautā, kuri no valdes locekļiem vēlas apmeklēt Eiropas Čempionātus rudenī. E.Jaunups, 

G.Šēnhofs un Ž.Tikmers izsaka vēlmi doties uz Prāgu. E.Jaunups un G.Šēnhofs izsaka vēlmi braukt uz 

Stambulu. 

23. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 23.februārī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:      G.Šēnhofs 

 

 

       E.Jaunups 

             

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       G.Blumbergs 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 23.februārī          Nr.4 
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Sēde sasaukta: 2017. gada 23.februārī pl.10:30  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   G.Šēnhofs, E.Jaunups, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, A.Jēkabsons 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

30.  Darba kārtības apstiprināšana.  

31.  LBS valdes 2017.gada 9.februāra  sēdes protokola apstiprināšana.  

32.  LR Čempiona kausa skice. Ziņo: A.Jēkabsons 

33.  Par basketbola halles celtniecībai rezervētajiem līdzekļiem.  Ziņo: E.Šneps 

34.  Par Latvijas pilsonības piešķiršanu ASV pilsonei Sidnijai Kārterei. Ziņo: E.Eglītis  

35.  Dažādi.  

36.  Par nākamo LBS valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 23.februāra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 23.februāra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 9.februāra sēdes protokola apstiprināšana. 

                  

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 9.februāra sēdes protokolu Nr.3. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 9.februāra sēdes protokolu Nr.3. 

 

3. LR Čempiona kausa skice. 

V.Voins aicina A.Jēkabsonu sniegt ziņojumu. 

A.Jēkabsons prezentē jauno LR Čempionu kausa skici.  

NOLEMJ: 

5. Pieņemt zināšanai A.Jēkabsona sniegto informāciju; 

6. Pilnvarot A.Jēkabsonu uzsākt LR Čempiona kausa izgatavošanu pēc valdes sēdē prezentētās skices. 

 

24. Par basketbola halles celtniecībai rezervētajiem līdzekļiem. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps stāsta, ka Rīgas pašvaldība ir mutiski rezervējusi zemes gabalu basketbola halles- treniņu arēnas 

celtniecībai. Rīgas pašvaldības lēmuma sagatavošanai ir nepieciešams sagatavot atbilstošas skices, kā LBS 

varētu šo piešķirto zemes gabalu izmantot.  

V.Voins turpina, ka basketbola halles celtniecībai atliktajai naudai ir beidzies depozīta termiņš.  

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai E.Šnepa ziņojumu. 
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4. Piešķirt finansējumu EUR 6050,00 (ar PVN) apmērā līguma slēgšanai ar SIA „Vizuālās modelēšanas 

studija” par basketbola halles skiču projekta un paraugtāmes izstrādi. 

5. Pagarināt depozītu sporta halles celtniecībai paredzētajiem līdzekļiem. 

 

25. Par Latvijas pilsonības piešķiršanu ASV pilsonei Sidnijai Kārterei. 

V.Voins aicina E.Eglīti sniegt ziņojumu. 

E.Eglītis sniedz informāciju par sieviešu izlases galvenā trenera M.Zībarta un basketbola kluba TTT-Rīga 

nostāju ASV pilsones Sindijas Kārteres naturalizācijas jautājumā.  

NOLEMJ: 

10. Pieņemt zināšanai E.Eglīša sniegto informāciju. 

11. Neuzsākt naturalizācijas procesu par Latvijas pilsonības piešķiršanu ASV pilsonei Sidnijai Kārterei 

(Sydney Rene Carter 18.11.1990). 

 

26. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 23.martā plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:      G.Šēnhofs 

 

 

       E.Jaunups 

             

 

       Ž.Tikmers 

 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 23.martā         Nr.5 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 23.martā pl.11:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   G.Šēnhofs, E.Jaunups, G.Blumbergs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, A.Grigalāvičus, E.Bērziņš, A.Pērkons 

Protokolē: L.Blūma 
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Darba kārtība 

 
37.  Darba kārtības apstiprināšana.  

38.  LBS valdes 2017.gada 23.marta  sēdes protokola apstiprināšana.  

39.  LBS gada pārskata apstiprināšana. Ziņo: A.Grigalāvičus 

40.  Olybet LBL jautājumi: 

4.1.OlyBet LBL un VTB izslēgšanas turnīru kalendāra 

saskaņošanas process. 

4.2.LBL1 klubu saistības. 

 

Ziņo: E.Bērziņš, A.Pērkons 

 

41.  Par basketbola kluba „TTT-Rīga” iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 

42.  Par Eurobasket Women 2019. Ziņo: E.Šneps  

43.  Par iesniegumiem iestāties LBS: 

43.1. Par „Valkas sporta internāta” iesniegumu; 

43.2. Par „Mārupes novada Sporta centra” iesniegumu. 

Ziņo: E.Šneps 

44.  Dažādi.  

45.  Par nākamo LBS valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 23.marta sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 23.marta sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 23.februāra sēdes protokola apstiprināšana. 

                  

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 23.februāra sēdes protokolu Nr.4. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 23.februāra sēdes protokolu Nr.4. 

 

3. LBS gada pārskata apstiprināšana. 

V.Voins aicina A.Grigalāvičus sniegt ziņojumu. 

A.Grigalāvičus ziņo, ka saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” statūtu 4.21.16.punktu valde 

pieņem lēmumu par gada pārskata apstiprināšanu. 

Saskaņā ar 2006.gada 3.oktobra Ministru Kabineta noteikumiem Nr. 808 un atbilstoši Biedrības un 

Nodibinājuma likuma 52.pantam, Biedrības gada pārskats ir jāapstiprina Biedrības pārvaldes institūcijai līdz 

2017.gada 31.martam. 

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai A.Grigalāvičus sniegto informāciju. 

8. Apstiprināt biedrības „Latvijas Basketbola savienība” 2016.gada pārskatu. 

 

27. Olybet LBL jautājumi. 

27.1. OlyBet LBL un VTB izslēgšanas turnīru kalendāra saskaņošanas process. 

V.Voins aicina A.Pērkonu sniegt ziņojumu. 

A.Pērkons stāsta par LBL un VTB līgas izslēgšanas spēļu kalendāra saskaņošanu un izsaka variantus 

izslēgšanas turnīru izspēlei. 

 

NOLEMJ: 
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6. Pieņemt zināšanai A.Pērkona ziņojumu. 

7. Apstiprināt piedāvāto Olybet LBL un VTB izslēgšanas turnīru kalendāru. 

8. Atgriezties pie Olybet LBL un VTB izslēgšanas turnīru kalendāra saskaņošanas, ja BK VEF tiek 

VTB izslēgšanas turnīra 2.kārtā. 

 

27.2. LBL1 klubu saistības. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš sniedz informāciju par LBL1 klubu saistībām. 

NOLEMJ: 

12. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

 

28. Par basketbola kluba „TTT-Rīga” iesniegumu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka LBS ir saņēmusi nodibinājuma „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 2017.gada 20.marta 

iesniegumu Nr.4-03/2017 par finansiāla atbalsta piešķiršanu komandas izdevumu segšanai EUR 19 400,00 

(deviņpadsmit tūkstoši četri simti euro 00 centi) apmērā. „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” ir veikusi 

ieguldījumu finansējuma piesaistē Latvijas Basketbola savienības Statūtos noteikto mērķu realizēšanai- 

basketbola attīstības veicināšanai un popularizēšanai. LBS Statūtu 4.21.9.punktā noteikts, ka valde ir 

kompetenta noteikt finansējumu lielumus Biedrības biedriem. LBS biedru sapulces apstiprinātajā Rīcības 

programmā 2016. -2019. gadam noteikta sieviešu basketbola popularizēšana kā viena no LBS prioritātēm. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2. Ņemot vērā „Basketbola kluba „TTT-Rīga”” ieguldījumu finansējuma piesaistē, LBS budžeta ietvaros 

piešķirt finansējumu LBS biedram, nodibinājumam „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” EUR 19400,00 

apmērā. 

3. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar nodibinājumu „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 

sadarbības līgumu par finansējuma piešķiršanu. 

 

29. Par Eurobasket Women 2019. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē LBS valdi par pieteikuma procesa virzību Eiropas Čempionāta sievietēm grupas turnīra 

organizēšanai Latvijā 2019.gadā. Ir iesniegts pieteikums FIBA un iegūtas valsts un pašvaldības garantijas, 

šobrīd tiek gaidīts FIBA lēmums.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

30. Par iesniegumiem iestāties LBS: 

30.1. Par „Valkas sporta internāta” iesniegumu; 

30.2. Par „Mārupes novada Sporta centra” iesniegumu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē LBS valdi, ka LBS ir saņēmusi vairākus iesniegumus iestāties LBS. Daļa no tiem ir iesniegti 

saistībā ar Sporta likuma interpretāciju. 

E.Šneps turpina, ka ir saņemti arī neatkarīgi iesniegumi par iestāšanos LBS no „Valkas sporta internāta” un 

„Mārupes novada Sporta centra”. 

NOLEMJ: 

1.Sniegt atbildi uz visiem pašvaldību iesniegumiem, kas ir saņemti LBS, ka jautājums tiek atlikts līdz Sporta 

likuma regulējuma interpretācijas noskaidrošanai Izglītības un zinātnes ministrijā. 



14 

 

2. Uzaicināt „Valkas sporta internāta” un „Mārupes novada Sporta centra” pārstāvjus uz nākošo valdes sēdi. 

31. Dažādi. 

31.1. Par LBS rezolūciju LOK Ģenerālajai Asamblejai. 

 

E.Jaunups ziņo par Finanšu ministrijas plānotajiem grozījumiem ziedojumu regulējumā. E.Jaunups 

turpina, ka Finanšu ministrija nav noteikusi kompensācijas mehānismu plānotajām izmaiņām. 

Nepieciešams sagatavot vēlamo formulējumu un iesniegt Finanšu ministrijā. E.Jaunups ierosina iesniegt 

2017.gada 24.marta LOK Ģenerālās Asamblejas sēdē rezolūciju „Par nepieciešamību saglabāt nodokļu 

atlaides personām, kas ziedo sporta nevalstiskajām organizācijām”. 

 

NOLEMJ: 

1. Iesniegt 2017.gada 24.marta LOK Ģenerālās Asamblejas sēdē rezolūciju „Par nepieciešamību 

saglabāt nodokļu atlaides personām, kas ziedo sporta nevalstiskajām organizācijām”. 

 

32. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 5.aprīlī plkst.11:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:      G.Šēnhofs 

 

 

       E.Jaunups 

             

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 5.aprīlī         Nr.6 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 5.aprīlī pl.11:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   G.Šēnhofs, E.Jaunups, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, R.Graņics, M.Vārna, J.Butāns, D.Žvirble, U.Bisenieks 

Protokolē: L.Blūma 
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Darba kārtība 

 
46.  Darba kārtības apstiprināšana. 

47.  LBS valdes 2017.gada 23.marta  sēdes protokola apstiprināšana. 

48.  Par iesniegumiem iestāties LBS: 

48.1. Par „Valkas sporta internāta” iesniegumu; 

48.2. Par „Mārupes novada Sporta centra” iesniegumu; 

48.3. Par „Basketbola skolas Ķeizars Rīga” iesniegumu. 

49.  Par U20 Latvijas vīriešu basketbola izlases trenera apstiprināšanu. 

50.  Par grozījumiem MK 2011.gada 27.decembra noteikumos nr.1036 

„Kārtība, kādā valsts finansē profesionālās ievirzes sporta 

izglītības iestādes”. 

51.  Par sadarbību ar Ghetto Basket. 

52.  Par U18 Eiropas čempionātu 2018.gadā 

53.  Dažādi. 

54.  Par nākamo LBS valdes sēdi. 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 5.aprīļa sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 5.aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 23.marta sēdes protokola apstiprināšana. 

                  

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 23.marta sēdes protokolu Nr.5. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 23.marta sēdes protokolu Nr.5. 

 

3. Par iesniegumiem iestāties LBS. 

3.1. Par „Valkas sporta internāta” iesniegumu. 
V.Voins informē par vizīti Valkā.Vizītes laikā izkristalizējās vairāki problēmjautājumi, par kuriem 

detalizētāk tiks runāts nākamajā valdes sēdē. V.Voins turpina, ka Valkā ir izveidots sporta internāts, kura 

pārstāvis sniegs ziņojumu par iestāšanos LBS. 

V.Voins aicina R.Graņicu sniegt ziņojumu. R.Graņics ziņo, ka šobrīd Valkas sporta internātā ir 4 audzēkņi, 

no kuriem viens jau ir debitējis LBL2. Viss tiek darīts, lai nākošā sezonā būtu „pilns sastāvs” 12-16 jaunieši. 

Jauniešiem tiek piedāvāta skola, trīs reizes dienā treniņi, ēdināšana, fizioterapeita pakalpojumi. 

E.Šneps informē, ka saskaņā ar LBS statūtiem sākumā var pretendēt tikai uz asociētā biedra statusu. 

NOLEMJ: 

9. Apstiprināt „Valkas sporta internātu” par LBS asociēto biedru. 

10. Pilnvarot E.Šnepu nosūtīt „Valkas sporta internātam” vēstuli par uzņemšanu par LBS asociēto 

biedru. 

3.2. Par „Mārupes novada Sporta centra” iesniegumu. 

V.Voins aicina M.Vārnu sniegt ziņojumu. 

M.Vārna stāsta, ka 2007.gadā tika nodibināts Mārupes sporta centrs, kurā bija pārstāvēti 7 sporta veidi, no 

kuriem viens bija basketbols. Šobrīd Mārupes sporta centrā vadošais sporta veids ir basketbols un ir izvirzīts 

mērķis izveidot basketbolu par galvenos sporta veidu Mārupes novadā.  

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt „Mārupes novada Sporta centru” par LBS asociēto biedru. 
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2. Pilnvarot E.Šnepu nosūtīt „Mārupes novada Sporta centram” vēstuli par uzņemšanu par LBS 

asociēto biedru. 

 

3.3. Par „Basketbola skolas Ķeizars Rīga” iesniegumu. 

V.Voins aicina J.Butānu sniegt ziņojumu. 

J.Butāns informē par „Basketbola skolas Ķeizars Rīga” panākumiem un attīstību. Nākotnē ir mērķis izveidot 

pilnvērtīgu sistēmu, lai katrai vecuma grupai būtu komanda. E.Jaunups piebilst, ka „Basketbola skola Ķeizars 

Rīga” ir vienīgā basketbola skola Rīgā, kurai ir ļoti labi rezultāti ilgtermiņā. 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt „Basketbola skolu Ķeizars Rīga” par LBS asociēto biedru. 

2. Pilnvarot E.Šnepu nosūtīt „Basketbola skolai Ķeizars Rīga” vēstuli par uzņemšanu par LBS asociēto 

biedru. 

33. Par U20 Latvijas vīriešu basketbola izlases trenera apstiprināšanu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.20.punktu, valdē tiek 

izskatīts jautājums par Latvijas Nacionālo jaunatnes izlašu treneru apstiprināšanu. 

E.Šneps turpina, ka treneru komisija U-20 trenera amatam izvirzījusi A.Vecvagaru. 

NOLEMJ: 

9. Apstiprināt U20 Latvijas vīriešu basketbola izlases galvenā trenera amatā Arni Vecvagaru.. 

 

34. Par grozījumiem MK 2011.gada 27.decembra noteikumos nr.1036 „Kārtība, kādā valsts finansē 

profesionālās ievirzes sporta izglītības iestādes”. 

V.Voins aicina D.Žvirbli sniegt ziņojumu. 

D.Žvirble informē, ka ir saņemta Izglītības un zinātnes ministrijas vēstule par nepieciešamību apstiprināt 

LBS valdes sēdē precizētos profesionālās ievirzes sporta izglītības iestāžu mācību treniņu grupu 

rezultativitātes kritērijus sportā un nosacījumus attiecībā uz audzēkņu skaitu un vecumu. 

D.Žvirble stāsta par darbu pie grozījumiem Ministru kabineta 2011.gada 27.decembra noteikumos Nr.1036 

„Kārtība, kādā valsts finansē profesionālās ievirzes sporta izglītības iestādes”. Jaunatnes komisija ir 

sagatavojusi papildinājumus un labojumus rezultativitātes kritērijiem. Ir parādījies jauns termins- mini 

basketbols, kā arī tiek pieļauts treniņus aizvadīt kopā meitenēm ar puišiem. 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt precizētos profesionālās ievirzes sporta izglītības iestāžu mācību treniņu grupu 

rezultativitātes kritērijus sportā un nosacījumus attiecībā uz audzēkņu skaitu un vecumu grozījumiem 

Ministru kabineta 2011.gada 27.decembra noteikumos nr.1036 „Kārtība, kādā valsts finansē profesionālās 

ievirzes sporta izglītības programmas” 1.pielikuma 2.4.punktā attiecībā uz basketbolu. 

 

35. Par sadarbību ar Ghetto Basket. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē LBS ir saņēmusi Ghetto Basket (GB) sadarbības piedāvājumu 3x3 sacensību organizēšanai 

Latvijā. GB piedāvā 2017.gadā sarīkot Latvijas čempionātu 3x3 basketbolā 12 posmos dažādās Latvijas 

pilsētās. GB vēlas izņēmumus- spēlēt bez tiesnešiem, nenodrošinot 12 sekunžu noteikumu kontroli. GB 

nevēlas sadarboties papildus līdzekļu piesaistīšanā un nevēlas izmantot LBS rīcībā esošo aprīkojumu.  

LBS varētu piešķirt GB tiesības 2017.gadā rīkot Latvijas čempionātu 3x3 ar sekojošiem noteikumiem: 

 Līdzfinansēt GB sacensību norisi, novirzot šīm vajadzībām LSFP piešķirto finansējumu un daļu 

Erasmus līdzekļu, pretī prasot finanšu atskaiti; 

 Nodot GB rīcībā 50 Molten bumbas; 

 Sniegt informatīvo atbalstu LBS portālā basket.lv; 
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 LBS atsakās no Latvijas atklātā čempionāta rīkošanas pie Brīvības pieminekļa, paturot tiesības 

Eiropas U18 čempionāta kvalifikācijas turnīra laikā sarīkot neoficiālas sacensības Latvijas 

komandām.  

NOLEMJ: 

2. Pilnvarot E.Šnepu vest atkārtotas sarunas ar Ghetto Basket pārstāvjiem par sadarbības modeli 3x3 

Latvijas Čempionāta rīkošanā, ievērojot LBS budžeta iespējas. 

 

36. Par U18 Eiropas čempionātu 2018.gadā. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē LBS valdi, ka LBS ir ieguvusi tiesības rīkot U18 Čempionātu 2018.gadā. Čempionāta 

rīkošana Latvijai ir ļoti svarīga, lai izvairītos no riska, ka U18 Latvijas vīriešu izlase varētu nepiedalīties šajā 

čempionātā. 

V.Voins saka, ka rīkošanai ir peteikušās 3 pašvaldības- Valmiera, Liepāja, Ventspils.  

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

37. Dažādi. 

37.1. Par Latvijas komandas dalību Pasaules Universiādē Taivānā 2017.gada augustā. 
V.Voins aicina U.Bisenieku sniegt ziņojumu. 
U.Bisenieks lūdz LBS atbalstu dalībai Pasaules Universiādē Taivānā. U.Bisenieks prezentē LASS 

atbalsta lūgumu.  

Tiek diskutēts par latvijas izlases kandidātu iespējamo dalību Pasaules Universiādē Taivānā. Ž.Tikmers 

pauž, ka visreālākā palīdzība no LBS varētu būt komadas apgāde ar formām. 

NOLEMJ: 

2. Sniegt atbalstu dalībai Pasaules Universiādē Taivānā, apgādājot Latvijas pārstāvjus ar spēļu 

formām. 

 

37.2. Par depozītu sporta halles celtniecībai paredzētajiem līdzekļiem. 

 

E.Šneps informē, ka nav iespējams pilnībā izpildīt LBS valdes 2017.gada 23.februāra lēmumu par 

basketbola halles celtniecībai rezervētajiem līdzekļiem (prot.nr.4, 4§, 3.punkts), jo Latvijas bankas 

nepieņem noguldījumu depozītā uz 1 gadu. Detalizētāk par depozītu iespējām tiks ziņots nākamajā LBS 

valdes sēdē. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

37.3. Par valdes locekļu dalību Eurobasket Women 2017. 

E.Šneps aptaujā valdes locekļus par dalību Eurobasket Women 2017. Ž.Tikmers dosies no 15.06-18.06 

ar dienas reisiem divu cilvēku sastāvā. G.Šēnhofs apstiprina došanos uz čempionātu pēc vajadzības, bez 

konkrētiem datumiem. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Šēnhofa un Ž.Tikmera sniegto informāciju. 
38. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 20.aprīlī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 
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Valdes locekļi:      G.Šēnhofs 

 

 

       E.Jaunups 

             

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 20.aprīlī         Nr.7 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 20.aprīlī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   G.Šēnhofs, E.Jaunups 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, A.Pērkons, A.Grigalāvičus, M.Pureniņš 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

2. LBS valdes 2017. gada 5.aprīļa sēdes protokola apstiprināšana. 

3. LBS budžeta atskaite par 2017. gada 1. ceturksni. 

4. Par Sporta halles celtniecībai rezervēto līdzekļu depozītu. 

5. LBL aktualitātes: 

5.1.LBL 1 komandu finansiālās saistības ar LBS; 

5.2.LBL un VTB līgas izslēgšanas spēļu kalendāra saskaņošana; 

5.3. BK Valka/Valga dalība LBL 2017./2018.gada sezonā. 

6. Par U-14 vīriešu, sieviešu un U-20 sieviešu izlašu treneru 

apstiprināšanu. 
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7. Vīriešu izlases komplektēšanas jautājumi. 

8. Dažādi. 

9. Par nākamo valdes sēdi. 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 20.aprīļa sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 20.aprīļa sēdes darba kārtību. 

2. LBS valdes 2017.gada 5.aprīļa sēdes protokola apstiprināšana. 

                  

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 5.aprīļa sēdes protokolu Nr.6. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 5.aprīļa sēdes protokolu Nr.6. 

 

3. LBS budžeta atskaite par 2017. gada 1. ceturksni. 

V.Voins aicina A.Grigalāvičus sniegt ziņojumu. 

A.Grigalāvičus ziņo, ka atbilstoši biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.21.8.punktam, 

valde izskata ziņojumu par biedrības budžeta izpildi. A.Grigalāvičus informē, ka ir sagatavota budžeta 

izpilde par pirmajiem gada trīs mēnešiem, viss pildās atbilstoši paredzētajam. 

M.Pureniņš ziņo par Erasmus projekta virzību.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai A. Grigalāvičus sniegto informāciju par 2017.gada 1.ceturkšņa budžeta 

izpildi. 

2. Pieņemt zināšanai M.Pureniņa informāciju par Erasmus projekta izpildi. 

 

39. Par Sporta halles celtniecībai rezervēto līdzekļu depozītu. 

V.Voins aicina A.Grigalāvičus sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka nav iespējams izpildīt LBS valdes lēmumu, kurā tika nolemts pagarināt depozītu sporta 

halles celtniecībai rezervētajiem līdzekļiem. A.Grigalāvičus papildina, ka Swedbanka nepiedāvā noguldīt 

naudu depozītā uz termiņu mazāku par 5 gadiem, kas LBS nav izdevīgi. 

NOLEMJ: 

10. Pieņemt zināšanai A.grigalāvičus sniegto informāciju. 

11. Nepagarināt sporta halles celtniecībai rezervēto līdzekļu depozītu. 

12. Pilnvarot A.Grigalāvičus sagatavot depozīta piedāvājumus no citām bankām. 

 

40. LBL aktualitātes. 

40.1. LBL 1 komandu finansiālās saistības ar LBS. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš informē par LBL 1.divīzijas klubu finansiālajām saistībām. No izslēgšanas spēļu komandām 

vienīgās komandas, kuras ir nokārtojušas pilnībā savas saistības ar LBS, ir BK „Barons kvartāls” un BK 

„Valmiera/Ordo”.  

V.Voins ierosina atļaut klubiem parādsaistības ar LBS nokārtot līdz 2017.gada 31.maijam. 

NOLEMJ: 
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1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

40.2. LBL un VTB līgas izslēgšanas spēļu kalendāra saskaņošana. 

V.Voins aicina A.Pērkonu sniegt ziņojumu.  

A.Pērkons ziņo, ka potenciālie pusfinālu datumi ir sekojoši: 

• pāris, kurā spēlē BK Ventspils: 4., 7., 10., 14., 16.maijs 

• pāris, kurā spēlē VEF Rīga: 9., 11., 13., 15., 17.maijs (ar nosacījumu, ja VEF 

dalību VTB ceturtdaļfinālsērijā pret Zenit noslēdz līdz 7.maijam) 

VEF Rīga spēles ar Zenit paredzētas 1., 3., 6., 8., 11.maijā (pirmās divas spēles Sanktpēterburgā, otrās 

divas Rīgā, piektā Sanktpēterburgā) 

A.Pērkons informē- lai LBL izslēgšanas turnīrs atbilstoši Nolikumam beigtos līdz 2017.gada 31.maijam 

un, lai starp izslēgšanas spēlēm varētu ieplānot 1 brīvu dienu (lai neatkārtotos pagājušās sezonas pārāk 

intensīvais izslēgšanas spēļu grafiks), BK „VEF Rīga” LBL izslēgšanas spēles ir jāuzsāk vēlākais 

9.maijā. Ja BK „VEF Rīga” VTB izslēgšanas spēles noslēdz 6.maijā, tad ar LBL izsēgšanas 

spēļukalendāra saplānošanu problēmu nav. Nepieciešams pieņemt lēmumu, ja VEF dalība VTB 

izslēgšanas spēļu turnīrā nebeidzas 6.maijā. 

V.Voins precizē, ka gadījumā, ja VEF-Rīga izslēgšanas spēles VTB līgā beigsies pēc 8.maija, tad jaunu 

LBL izslēgšanas spēļu grafiku LBS valde apstiprinās nākamajā valdes sēdē. V.Voins aicina nākamajā 

valdes sēdē arī izskatīt jautājumu par nākošās LBL sezonas beigu datumu. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai A,Pērkona sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt piedāvāto Olybet LBL un VTB izslēgšanas turnīru kalendāru. 

 

40.3. BK Valka/Valga dalība LBL 2017./2018.gada sezonā. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš informē, ka, lai BK „Valka/Valga” varētu laicīgi plānot kluba nākošo sezonu, ir svarīgi zināt, ar 

kādiem nosacījumiem klubs varēs piedalīties Latvijas Basketbola līgā nākamajā sezonā. Ir svarīgi 

noskaidrot, vai arī nākamajā sezonā BK „Valka/Valga” varēs spēlēt LBL tikai 2 apļus, un, vai kluba spēlētāji 

būs vai nebūs leģionāru statusā. 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt basketbola kluba “Valka/Valga” dalību Olybet Latvijas basketbola līgā 2017./2018. 

gada sezonā ar sekojošiem nosacījumiem: 

 BK “Valka/Valga” Olybet Latvijas basketbola līgā 2017./2018. gada sezonā spēlē 2 

(divus) apļus ar katru pretinieku; 

 BK “Valka/Valga” igauņu tautības basketbolisti Olybet Latvijas basketbola līgā 

2017./2018. gada sezonā nav leģonāru statusā. 

 

41. Par U-14 vīriešu, sieviešu un U-20 sieviešu izlašu treneru apstiprināšanu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.20.punktu, valdē tiek 

izskatīts jautājums par Latvijas Nacionālo jaunatnes izlašu treneru apstiprināšanu. 

E.Šneps informē par Treneru komisijas apstiprinātiem U-14 sieviešu un vīriešu izlašu treneriem un par 

U-20 sieviešu izlases treneri. Par U-20 galveno treneri izvirzīts A.Nerips. E.Jaunups ierosina, ka turpmāk 

vajadzētu arī U-14 izlašu trenerus apstiprināt LBS valdes sēdē, jo no viņiem nereti izaug arī nākamo 

jaunatnes izlašu treneri.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju par U-14 sieviešu un vīriešu izlašu treneriem un 

atbalstīt Treneru komisijas izvirzītos kandidātus. 

2. Apstiprināt U-20 Latvijas sieviešu basketbola izlases galvenā trenera amatā Aigaru Neripu. 
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3. Noteikt, ka turpmāk LBS valdē ir jāapstiprina arī U-14 izlašu treneri. 

 

42. Vīriešu izlases komplektēšanas jautājumi. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps komentē provizorisko vīriešu izlases papildus izmaksu tāmi saistībā ar K.Porziņģa iespējamo 

spēlēšanu Latvijas izlasē. E.Šneps skaidro, ka Arēnas Rīga īres maksa ir proporcionāla pārdoto biļešu 

skaitam. E.Šneps jautā, vai LBS valde akceptē papildus tēriņus aptuveni 150 000 eur apmērā K.Porziņģa 

apdrošināšanai, ja viņš izteiks vēlmi spēlēt Latvijas izlasē. 

V.Voins uzskata, ka K.Porziņģa apdrošināšanas prasība ir noteikti jāatbalsta.  

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2.Atbalstīt apdrošināšanas summas apmaksu no LBS puses K.Porziņģim par laika posmu, kurā viņš 

piedalīsies Latvijas vīriešu basketbola izlasē. 

3. Attiecīgi precizēt LBS budžetu proporcionāli palielinot ieņēmumu un izdevumu pozīcijas. 

43. Dažādi. 

G.Šēnhofs izsaka priekšlikumu uz nākamo sezonu papildināt Latvijas Jaunatnes basketbola līgas nolikumu, 

ieviešot stingrākus nosacījumus par displīnas neievērošanu spēļu laikā gan no spēlētāju, gan treneru, gan 

skatītāju puses. Nolikumā vajadzētu arī palielināt tiesnešu pilnvaras rīkoties disciplīnas pārkāmumu 

gadījumā. 

NOLEMJ: 

1. Pilnvarot G.Šēnhofu kopā ar E.Eglīti izstrādāt priekšlikumus LJBL Nolikuma papildināšanai. 

 

44. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 18.maijā plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:      G.Šēnhofs 

 

 

       E.Jaunups 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 
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2017. gada 18.maijā         Nr.8 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 18.maijā pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   Ž.Tikmers, E.Jaunups 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, A.Pērkons, R.Pleinics 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

2. LBS valdes 2017. gada 20.aprīļa sēdes protokola apstiprināšana. 

3. LBL aktualitātes: 

3.1.LBL 1 komandu finansiālās saistības ar LBS; 

3.2.LBL izslēgšanas spēļu kalendārs; 

3.3. Par LBL 2017./2018.gada sezonas beigu datumu; 

3.4. Par basketbola kluba „Ventspils” pretenziju. 

4. Par basketbola kluba „TTT-Rīga” iesniegumu. 

5. Latvijas čempionāta 3x3 basketbolā nolikuma apstiprināšana. 

6. Par FIBA kongresu un izlozi Pasaules čempionātam 2019.gadā. 

7. Dažādi. 

-Par sadarbību ar Ghetto basket. 

8. Par nākamo valdes sēdi. 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 18.maija sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 18.maija sēdes darba kārtību. 

2. LBS valdes 2017.gada 20.aprīļa sēdes protokola apstiprināšana. 

                  

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 20.aprīļa sēdes protokolu Nr.7. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 20.aprīļa sēdes protokolu Nr.7. 

 

3. LBL aktualitātes. 

3.1. LBL 1 komandu finansiālās saistības ar LBS. 
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V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš ziņo, par LBL klubu finansiālajām saistībām.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

3.2.LBL izslēgšanas spēļu kalendārs. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

Saskaņā ar LBS statūtu 4.21.10.punktu, LBS valde apstiprina Latvijas nacionālā basketbola apvienoto 

sacensību kalendāru. E.Bērziņš ziņo, par LBL izslēgšanas spēļu kalendāru, kas pēc nolikuma tiek 

pakārtots starptautiskajiem turnīriem un televīzijas prasībām.  

E.Bērziņš īsi noziņo par bronzas sērijas izspēles sistēmu. Pēc klubu vadības lūgumiem cīņa par bronzas 

sēriju ir uzsākta ātrāk.  

NOLEMJ: 

13. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

14. Apstiprināt piedāvāto Olybet LBL izslēgšanas turnīra kalendāru ar valdes sēdē apstiprinātajām 

izmaiņām. 

3.3. Par LBL 2017./2018.gada sezonas beigu datumu. 

V.Voins aicina A.Pērkonu sniegt ziņojumu. 

A.Pērkons ziņo, ka FIBA nākamajā 2017./2018.gada sezonā ir rezervējusi laika posmus no 20.11.2017.-

28.11.2017. un 19.02.2018.-27.02.2018. nacionālo izlašu kvalifikācijas turnīriem. Ja visu starptautisko 

turnīru (BCL, VTB, BBL), kuros piedalās Latvijas klubi, izspēles sistēmas paliek kā tas bija šogad, tad 

ir skaidrs, ka nākamajā sezonā Olybet LBL nav iespējams pabeigt līdz 31.maijam. Savukārt Olybet LBL 

sezonu nav iespējams sākt ātrāk, jo norisinās Eurobasket 2017 Turcijā. A.Pērkons plāno nākamo Olybet 

LBL sezonu sākt 27.septembrī. 

Nepieciešams pieņemt lēmumu par Olybet LBL 2017./2018.gada sezonas beigu datumu. A.Pērkons lūdz 

valdes akceptu jaunajā Olybet LBL 2017./2018.gada sezonas nolikumā neiestrādāt konkrētu Olybet LBL 

spēļu beigu datumu.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai A.Pērkona sniegto informāciju. 

2. Noteikt, ka, gatavojot nolikumu LBL 2017./2018.gada sezonai, nolikumā neiekļaut norādi par 

konkrētu LBL 1.divīzijas 2017./2018.gada sezonas beigu datumu. 

3.4. Par basketbola kluba „Ventspils” pretenziju. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps ziņo, ka 2017.gada 27.aprīlī Latvijas Basketbola savienībā saņemta basketbola kluba 

„Ventspils” pilnvarotā pārstāvja pretenzija, kurā BK „Ventspils” lūdz segt saistībā ar A.Gražuļa traumu 

radušos zaudējumus. E.Šneps ziņo, ka LBS ir sagatavota atbildes vēstule, kurā prasība ir noraidīta. 

E.Šneps aicina Ventspils pārstāvi R.Pleinicu uzstāties par BK Ventspils pārstāvja pretenziju. 

R.Pleinics saka, ka nevēlas neko komentēt. Ir izpildīta kluba vadības prasība un iesniegta pretenzija, 

kurā visi argumenti ir izklāstīti.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

45. Par basketbola kluba „TTT-Rīga” iesniegumu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 
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LBS ir saņēmusi nodibinājuma „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 2017.gada 9.maija iesniegumu Nr.3-

05/2017 par finansiāla atbalsta piešķiršanu komandas izdevumu segšanai EUR 63050,00 (sešdesmit trīs 

tūkstoši piecdesmit euro 00 centi) apmērā. 

„Basketbola klubs „TTT-Rīga”” ir veikusi ieguldījumu finansējuma piesaistē Latvijas Basketbola 

savienības Statūtos noteikto mērķu realizēšanai- basketbola attīstības veicināšanai un popularizēšanai. 

 

LBS Statūtu 4.21.9.punktā noteikts, ka valde ir kompetenta noteikt finansējumu lielumus Biedrības 

biedriem. 

LBS biedru sapulces apstiprinātajā Rīcības programmā 2016. -2019. gadam noteikta sieviešu basketbola 

popularizēšana kā viena no LBS prioritātēm.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2. Ņemot vērā „Basketbola kluba „TTT-Rīga”” ieguldījumu finansējuma piesaistē, LBS budžeta ietvaros 

piešķirt finansējumu LBS biedram, nodibinājumam „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” EUR 63050,00 

apmērā.  

3. Pilnvarot LBS ģenerālsekretāru E.Šnepu noslēgt ar nodibinājumu „Basketbola klubs „TTT-Rīga”” 

sadarbības līgumu par finansējuma piešķiršanu. 

 

46. Latvijas čempionāta 3x3 basketbolā nolikuma apstiprināšana. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

Saskaņā ar LBS statūtu 4.21.10.punktu, LBS valde apstiprina LBS rīkoto sacensību nolikumus. E.Šneps 

īsi informē par 3x3 Nolikuma būtību.  

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt Latvijas čempionāta 3x3 basketbolā nolikumu. 

 

47. Par FIBA kongresu un izlozi Pasaules čempionātam 2019.gadā. 

V.Voins informē par FIBA Mid-Term kongersu, kurš norisinājās no 2017.gada 4.-5.maijam Honkongā 

un par 7.maija izlozi Guanžū pilsētā.  

NOLEMJ: 

4. Pieņemt zināšanai V.Voina sniegto informāciju. 

 

48. Dažādi. 

- Par sadarbību ar Ghetto basket. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

2017.gada 5.aprīļa valdes sēdē tika pieņemts lēmums pilnvarot E.Šnepu vest atkārtotas sarunas ar Ghetto 

Basket pārstāvjiem par sadarbības modeli 3x3 Latvijas Čempionāta basketbolā rīkošanā, ievērojot LBS 

budžeta iespējas. Nepieciešams noteikt LBS līdzfinansējuma apmēru.  

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Līdzfinansēt biedrības „Streetbasket” rīkoto 3x3 Latvijas Čempionātu basketbolā EUR 20 000,00 

(divdesmit tūkstoši eiro 00 centi) apmērā. 

 

49. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 
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Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 1.jūnijā plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:      Ž.Tikmers 

 

 

       E.Jaunups 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 1.jūnijā         Nr.9 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 1.jūnijā pl.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   Ž.Tikmers, E.Jaunups 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, B.Streiča 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

2. LBS valdes 2017. gada 18.maija sēdes protokola apstiprināšana. 

3. Informācija par Latvijas Basketbola līgām 2016./17.gadā. 

Sezonas apkopojums. 

4. Vīriešu valstsvienības pārbaudes spēļu biļešu un ielūgumu 

koncepcija  

5. Par LBS apbalvojumiem 

6. Dažādi. 

7. Par nākamo valdes sēdi. 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 1.jūnija sēdes darba kārtību.  
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NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 1.jūnija sēdes darba kārtību. 

2. LBS valdes 2017.gada 18.maija sēdes protokola apstiprināšana. 

                  

V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 18.maija sēdes protokolu Nr.8. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 18.maija sēdes protokolu Nr.8. 

 

3. Informācija par Latvijas Basketbola līgām 2016./17.gadā. Sezonas apkopojums. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš sniedz prezentāciju par Latvijas Basketbola līgām 2016./2017.gada sezonā- LSBL, LBL3, 

LBL2, Olybet LBL, Zvaigžņu spēli, akcijām- „Atceries par savējiem”, „Sasildīsim rokas un sirdis”. 

(Prezentācija pievienota protokolam, pielikums nr.1). 

LSBL uzvarēja TTT-Rīga, LBL3 uzvarēja Bauska, LBL2 uzvarēja Jelgava, Olybet LBL čempioni VEF 

Rīga. 

E.Bērziņš informē par Erasmus+ projekta virzību, „promo” spēli Valmierā. E.Bērziņš izceļ jaunās LBS 

mājaslapas radīšanas nozīmīgumu. E.Bērziņš informē par sezonas laikā izspēlētajiem konkursiem un 

citām basketbola aktivitātēm ārpus basketbola laukuma. 

E.Bērziņš turpina ar informāciju pat TV reitingiem, konstatējot, ka pēdējo finālspēli starp VEF un 

Ventspils komandām noskatījās rekordliels skatītāju skaits 25000. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

4. Vīriešu valstsvienības pārbaudes spēļu biļešu un ielūgumu koncepcija. 

V.Voins aicina B.Mustu sniegt ziņojumu. 

B.Musta stāsta, ka ņemot vērā būtiskas izmaiņas Latvijas vīriešu valstsvienības sastāvā un spēlētāju 

apdrošināšanas izmaksās, nepieciešams noteikt biļešu cenu un ielūgumu koncepciju. 

B.Musta informē, ka šogad vīriešu izlasei ir paredzētas sekojošas pārbaudes spēles: 

 Piektdien, 11. augustā Latvija – Polija 

 Sestdien, 19. augustā Latvija – Lietuva 

 Svētdien, 20. augustā Latvija – Rumānija 

 Ceturtdien, 24. augustā Latvija – Čehija 

B.Musta aicina sākotnēji uzsākt biļešu tirdzniecību tikai uz Latvijas-Lietuvas spēli, un tādējādi pārbaudīt 

pircēju aktivitāti. B.Musta iepazīstina valdes locekļus ar LBS izstrādāto pārbaudes spēļu biļešu cenu 

politiku (Biļešu cenu sadalījums Arēna Rīga sektoros pievienots protokolam, pielikums nr.2) 

NOLEMJ: 

15. Pieņemt zināšanai B.Mustas sniegto informāciju. 

16. Apstiprināt piedāvātās biļešu cenas un ielūgumu saņēmēju loku. 

 

5. Par LBS apbalvojumiem. 

V.Voins aicina G.Keiselu un E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka Iecavas novada sporta skola „Dartija” ir ierosinājusi piešķirt LBS apbalvojumu 

Jānim Pelsim, kurš ir sniedzis būtisku ieguldījumu basketbola attīstībā un kuram ir 65 gadu jubileja. 

Nepieciešams pieņemt lēmumu par apbalvojuma piešķiršanu. 
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E.Šneps konstatē, ka, lai piešķirtu LBS apbalvojumu, nepieciešams noteikt procedūru LBS apbalvojumu 

veidiem un kārtībai.  

G.Keisels ziņo par LBS izstrādāto apbalvojumu piešķiršanas kārtību. 

Ir sekojoši LBS apbalvojumu veidi: 

a) LBS Balva par mūža ieguldījumu; 

b) LBS Goda zīme nacionālo izlašu veterāniem; 

c) LBS Atzinības raksts. 

Apbalvojuma mērķis ir izteikt LBS pateicību spēlētājiem, treneriem, tiesnešiem, rīkotājiem par 

ieguldījumu Latvijas basketbola attīstībā: 

a) LBS balvu par mūža ieguldījumu piešķir par nozīmīgu nacionāla mēroga ieguldījumu Latvijas 

basketbola attīstībā vismaz 30 gadu garumā; 

b) LBS Goda zīmi nacionālo izlašu veterāniem piešķir par ilggadēju līdzdalību izlašu spēlēs, ne tikai 

dodot nozīmīgu ieguldījumu labu sportisko rezultātu sasniegšanā, bet arī sekmējot Latvijas basketbola 

reputācijas nostiprināšanu ar savu rīcību, stāju, sociālajām aktivitātēm. Goda zīme var tikt piešķirta 

spēlētājiem, kuri beiguši līdzdalību nacionālajās izlasēs; 

c) LBS Atzinības rakstu piešķir treneriem un basketbola dzīves organizētājiem par reģionāla mēroga 

ieguldījumu basketbola attīstībā. 

Kandidātus apbalvošanai var pieteikt jebkura fiziska vai juridiska persona, iesniedzot motivācijas 

vēstuli, kā arī kandidāta dzīves aprakstu (CV) un informāciju par viņa ieguldījumu basketbola attīstībā. 

Kandidāts nevar pieteikt pats sevi. Pieteikumus izvērtē un lēmumu par pieteiktās personas apbalvošanu 

pieņem LBS valde. Apbalvojumu piešķir kandidātam ar LBS valdes lēmumu. Apbalvojumu svinīgos 

apstākļos pasniedz LBS prezidents. Saskaņā ar īpašiem nolikumiem LBS piešķir Gada balvas 

basketbolā, kā arī uzņem personas LBS Goda biedra statusā un LBS Goda zālē. 

Ž.Tikmers ierosina papildus minētajiem apbalvojumiem pievienot LBS prezidenta goda rakstu, kuru 

varētu piešķirt arī bez LBS valdes lēmuma. Ž.Tikmers norāda, ka nepieciešams izstrādāt kvalitatīvu 

nolikumu par LBS apbalvojumiem un to piešķiršanas kārtību. 

NOLEMJ: 

5. Apstiprināt LBS apbalvojumu piešķiršanas kārtības projektu, nosakot, ka nepieciešams istrādāt 

LBS apbalvojumu un to piešķiršanas Nolikumu.  

6. Apbalvot Jāni Pelsi ar LBS atzinības rakstu. 

 

6. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 13.jūnijā plkst.10:30 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:      Ž.Tikmers 

 

 

       E.Jaunups 
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Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 13.jūnijā         Nr.10 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 13.jūnijā pl.10:30  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   Ž.Tikmers, E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, M.Jučmanis, E.Eglītis 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 1.jūnija sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par Olybet LBL klubu finansiālajām saistībām.  

4. Par Latvijas vīriešu valstsvienības sastāvu.  

5. Informācija par Latvijas sieviešu valstsvienību.  

6. Par LBS treniņu bāzes kompleksu.  

7. Par trenera Jāņa Zeltiņa izvirzīšanu Triju Zvaigžņu ordenim.  

8. Par Latvijas basketbola personībām, kurām tuvojas apaļas jubilejas.  

9. Par Eiropas Čempināta sievietēm daļēju organizēšanu 2019.gadā.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 13.jūnija sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 13.jūnija sēdes darba kārtību. 
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2. LBS valdes 2017.gada 1.jūnija sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 1.jūnija sēdes protokolu Nr.9. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 1.jūnija sēdes protokolu Nr.9. 

 

3. Par Olybet LBL klubu finansiālajām saistībām. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš ziņo, ka no 10 LBL 1.divīzijas klubiem tikai 4 klubi ir nokārtojuši visas finansiālās saistības. 

Ar visiem klubiem notiek komunikācija. Notiek diskusija par sankcijām parādniekiem. 

E.Bērziņš turpina ar informāciju par LBL Zvaigžņu spēli. Līdz šim Zvaigžņu spēles formāts ir morāli 

novecojis, tomēr cilvēkiem ir liela interese par šo pasākumu, tāpēc tradīcija ir jāturpina. Nākamajā LBL 

sezonā Igaunijas Basketbola federācija ir izteikusi piedāvājumu organizēt Zvaigžņu spēli kopā. Klubu 

sapulcē tika izteikts šis priekšlikums un attieksme bija neitrāla. 

E.Šneps akcentē, ka vienīgā problēma ir jau panāktā vienošanās ar Ogri par nākamās Zvaigžņu spēles 

organizēšanu Ogrē. Vajadzētu individuāli izrunāties ar Ogri par plānu maiņu. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2. Noteikt, ka LBL 1.divīzijā 2017./2018.gada sezonā nevar tikt reģistrēti klubi, kas nav nokārtojuši 

finansiālās saistības ar LBS. 

3. Atbalstīt ideju LBL 2017./2018.gada sezonas Zvaigžņu spēli organizēt kopā ar Igaunijas Basketbola 

federāciju. 

4. Par Latvijas vīriešu valstsvienības sastāvu. 

V.Voins aicina M.Jučmani sniegt ziņojumu. 

M.Jučmanis informē, ka A.Bagatskis ir izveidojis paplašinātu Latvijas Nacionālās vīriešu valstsvienības 

kandidātu sarakstu ar 22 kandidātiem (pielikums nr.1). Tik daudz kandidātu ir iekļauti, jo vairākiem 

izlases vadošiem spēlētājiem ir dota atļauja pievienoties izlasei vēlāk- Bertāns, Strēlnieks, Timma, 

Porziņģis, un ir vajadzīgs paplašināts sastāvs.  

NOLEMJ: 

17. Pieņemt zināšanai M.Jučmaņa sniegto informāciju. 

 

7. Informācija par Latvijas sieviešu valstsvienību. 

V.Voins aicina E.Eglīti sniegt ziņojumu. 

E.Eglītis informē LBS valdi par Latvijas Sieviešu valstsvienības sastāvu un gatavību pirms došanās uz 

Eiropas Čempionātu Čehijā. 

E.Eglītis stāsta, ka gatavošanās procesā divas sieviešu valstsvienības spēlētājas ir guvušas nopietnas 

traumas: Lienei Priedītei ir potītes trauma un Ditai Rozenbergai ir ceļa krustenisko saišu plīsums. 

E.Eglītis saka, ka LBS varētu palīdzēt Ditai Rozenbergai aizdodot naudu posmam, kamēr nav saņemta 

FIBA apdrošināšana, lai viņa nepaliktu bez iztikas līdzekļiem. 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Eglīša sniegto informāciju.  

2. Pilnvarot E.Šnepu noslēgt ar Ditu Rozenbergu aizdevuma līgumu par naudas aizdošanu līdz brīdim, 

kamēr tiks saņemta FIBA apdrošināšana.  

8. Par LBS treniņu bāzes kompleksu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 
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E.Šneps informē, ka, pamatojoties uz iepriekšējās valdes sēdēs nolemto, ir sagatavots skiču projekts 

treniņu halles celtniecībai Kr.Barona ielā 99C. Skiču projekts ir unikāls, jo tajā atrodas 3 basketbola 

laukumi, trenežieru zāle, skrejceļš un dienesta viesnīca. LBS tas atrisinātu ārkātīgi daudz problēmu un 

zālei jau šobrīd paredzama pilna noslodze. E.Šneps detalizēti stāsta par skiču projektu, analizējot pa 

stāviem. 

V.Voins saka, ka šobrīd skiču projektā zemes gabala platība ir apgūta maksimāli. E.Jaunups lūdz 

noskaidrot, vai arēnas skiču projektā nevar iekļaut 3000 vietas.  

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

8. Pilnvarot E.Šnepu noskaidrot, vai treniņu bāzes kompleksa skicē var iekļaut 3000 sēdvietas. 

 

9. Par trenera Jāņa Zeltiņa izvirzīšanu Triju Zvaigžņu ordenim. 

V.Voins aicina G.Keiselu sniegt ziņojumu. 

G.Keisels informē par basketbola personībām, kuras ir saņemušas valsts apbalvojumus.  

G.Keisels stāsta par apbalvojumu par mūža ieguldījumu basketbolā A.Krauliņam, kā arī plānots pasniegt 

balvu A.Jēkabsonei-Žogotai Latvijas- Lietuvas pārbaudes spēlē.  

Nepieciešams noteikt, vai virzīt treneri Jāni Zeltiņu Triju Zvaigžņu ordenim. E.Jaunups saka, ka J.Zeltiņš 

būtu virzams Triju Zvaigžņu ordenim, taču ņemot vērā masveida kustību, viņš uzskata, ka Triju Zvaiģņu 

ordenim būtu jāvirza arī A.Jēkabsone-Žogota. G.Šēnhofs piekrīt E.Jaunupa ierosinājumam.  

NOLEMJ:  
1. Pieņemt zināšanai G.Keisela sniegto informāciju. 

2. Pilnvarot E.Šnepu LBS vārdā vērsties ar ierosinājumu Ordeņu kapitulā par Triju Zvaigžņu ordeņa 

piešķiršanu Jānim Zeltiņam. 

3. Pilnvarot E.Šnepu LBS vārdā vērsties ar ierosinājumu Ordeņu kapitulā par Triju Zvaigžņu ordeņa 

piešķiršanu Anetei Jēkabsonei Žogotai. 

4. Pilvarot G.Keiselu sagatavot sarakstu ar basketbola personībām, kuras vēl vajadzētu virzīt Triju 

Zvaigžņu ordenim. 

 

10. Par Latvijas basketbola personībām, kurām tuvojas apaļas jubilejas. 

V.Voins aicina G.Keiselu sniegt ziņojumu. 

G.Keisels informē par basketbola personībām, kurām 2017. gadā ir apaļas jubilejas. 

 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai G.Keisela sniegto informāciju. 

 

11. Par Eiropas Čempināta sievietēm daļēju organizēšanu 2019.gadā. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

2017.gada 24.jūnijā Prāgā notiks FIBA Europe valdes sēde, kurā tiks pieņemts lēmums par Eiropas 

Čempionāta sievietēm 2019.gadā organizētājvalstīm. Valstīm, kurām tiks piešķirtas Eiropas Čempionāta 

organizēšanas tiesības, būs nekavējoties jāparaksta uzņemšanas līgums. 

Nepieciešams noteikt LBS paraksttiesīgo personu gadījumā, ja FIBA Europe valdes sēdē Eiropas 

Čempionāta daļējas sarīkošanas tiesības tiek piešķirtas Latvijai. 

 

NOLEMJ: 
1. Gadījumā, ja FIBA Europe valdes sēdē Eiropas Čempionāta sievietēm 2019.gadā daļējas sarīkošanas 

tiesības tiek piešķirtas Latvijai, pilnvarot E.Šnepu LBS vārdā parakstīt Eiropas Čempionāta sievietēm 

2019.gadā uzņemšanas līgumu. 

12. Par nākamo valdes sēdi. 
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Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 6.jūlijā plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:      Ž.Tikmers 

 

 

       E.Jaunups 

 

        

       G.Šēnhofs 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola Savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola Savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 6.jūlijā         Nr.11 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 6.jūlijā pl.10:30  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: E.Šneps, A.Bagatskis, O.Latiševs, G.Keisels, E.Bērziņš, M.Jučmanis, 

B.Musta 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 13.jūnija sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par Latvijas vīriešu valstsvienības gatavošanos Eiropas Čempionātam. Ziņo: A.Bagatskis, 

M.Jučmanis 

4. Par Latvijas vīriešu valstsvienības pārbaudes spēļu biļešu tirdzniecības 

progresu. 
Ziņo: B.Musta 
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5. Olybet LBL jautājumi 
- Par tiesnešu atalgojumu 
- Nolikuma 2017./2018.gada sezonai 1.lasījums un Noteikumi 

LBL 1.divīzijas klubu dalības maksai 2017./2018.gada sezonā 

Ziņo: O.Latiševs, 

E.Bērziņš 

6. Latvijas Nacionālās sieviešu basketbola izlases starta Eurobasket 

Women 2017 izvērtējums. 
Ziņo: E.Šneps 

7. Par FIBA jautājumiem. Ziņo: E.Šneps 

8. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 6.jūlija sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 6.jūlija sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 13.jūnija sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 13.jūnija sēdes protokolu Nr.10. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 13.jūnija sēdes protokolu Nr.10. 

 

3. Par Latvijas vīriešu valstsvienības gatavošanos Eiropas Čempionātam. 

V.Voins aicina A.Bagatski sniegt ziņojumu. 

A.Bagatskis informē par aktuālo vīriešu valstsvienības sastāvu. A.Bagatskis stāsta, ka iepriekš tika 

publicēts paplašinātais saraksts, kurš šobrīd rediģēts atbilstoši reālajai situācijai.  

E.Šneps lūdz palielināt LBS budžeta ieņēmumu daļu no sponsoriem par EUR 54 500 un piešķirt 

Nacionālajai vīriešu valstsvienībai EUR 54 500 papildus izdevumu segšanai. E.Šneps skaidro šo 

papildus izdevumu rašanās iemeslus.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai M.Jučmaņa un A.Bagatska sniegto informāciju. 

2. Palielināt LBS budžeta ieņēmumu daļu no sponsoriem par EUR 54 500 un piešķirt Nacionālajai 

vīriešu valstsvienībai EUR 54 500 papildus izdevumu segšanai. 

 

4. Par Latvijas vīriešu valstsvienības pārbaudes spēļu biļešu tirdzniecības progresu. 

V.Voins aicina B.Mustu sniegt ziņojumu. 

B.Musta ziņo par Latvijas-Lietuvas pārbaudes spēles biļešu tirdzniecības progresu. Biļetes ir sāktas tigot 

14.jūnijā un uz šo brīdi ir pārdota 6581 biļete. B.Musta ziņo, kuru cenu kategoriju biļetes pērk visvairāk, 

un tās ir tieši dārgās biļetes. 

B.Musta ziņo, ka 17. jūlijā ir plānots palaist biļešu tirdzniecību uz pārējām pārbaudes spēlēm. 

Nepieciešams apstiprināt biļešu cenu politiku Latvijas-Polijas, Latvijas-Čehijas un Latvijas-Rumānijas 

pārbaudes spēlēm Arēnā Rīga. Polijas spēlē biļešu cenas samazinātas par 30%, Rumānijas spēlē par 

50%, bet Čehijas spēlē par 40%.  

V.Voins saka, ka biļešu cenas ir samērīgas un atbilstošas, visi piekrīt. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai B.Mustas sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt piedāvātās biļešu cenas vīriešu izlases pārbaudes spēlēm pret Poliju, Rumāniju un 

Čehiju. 

 

13. Olybet LBL jautājumi. 

5.1. Par tiesnešu atalgojumu. 
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V.Voins aicina O.Latiševu sniegt ziņojumu. 

O.Latiševs informē par esošo un vēlamo LBL tiesnešu atalgojumu. O.Latiševs uzskata, ka tiesnešiem 

nepieciešams paaugstināt tiesnešu atalgojumu, noslēdzot 3 gadu vienošanos, lai celtu tiesnešu līmeni un 

pietuvotos Lietuvas tiesnešu atalgojumam.  

V.Voins akcentē, ka pirms lēmuma pieņemšanas šis jautājums būtu jāapspriež ar klubiem. E.Šneps 

piebilst, ka jāskatās kontekstā ar citiem LBL finansiālajiem jautājumiem, ņemot vērā finanšu kritumu 

Latvijas Basketbola līgā.  

G.Šēnhofs izsaka komplimentu par Latvijas tiesnešu tiesāšanas līmeni un jauno tiesnešu tiesāšanas 

kvalitāti.  

O.Latiševs stāsta par papildus tiesnešu vietām Latvijai FIBA licencētajiem tiesnešiem.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai O.Latiševa sniegto informāciju.  

5.2. Nolikuma 2017./2018.gada sezonai 1.lasījums un Noteikumi LBL 1.divīzijas klubu dalības 

maksai 2017./2018.gada sezonā. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš informē par plānotajām izmaiņām Olybet LBL Nolikumā 2017./2018.gada sezonai. 

Svarīgākās izmaiņas ir konkrēta sezonas noslēguma datuma neiekļaušana nolikumā un mediķa 

pārfrāzēšana par sertificētu ārstniecības personu. Vēl Nolikumā ir paplašināta Tehniskās komisijas 

kompetence un veikta virkne korekciju labskanības un stilistikas uzlabošanai. Nolikuma punktos, kur 

runāts par pārkāpumiem, pievienots un/vai, lai pēc iespējas paplašinātu pārkāpumu tulkošanas iespējas. 

E.Bērziņš turpina, ka līdz 7.jūlijam ir noteikta pieteikšanās klubiem uz LBL 1.divīziju. E.Bērziņš aicina 

pagarināt pieteikšanos līdz 2017.gada 19.jūlijam. Visi piekrīt. 

NOLEMJ: 

9. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

10. Akceptēt Olybet LBL Nolikuma projekta 2017./2018.gada sezonai redakciju turpmākai 

pilnveidošanai saskaņā ar izteiktajiem komentāriem. 

11. Apstiprināt noteikumus LBL 1.divīzijas klubu dalības maksai 2017./2018.gada sezonā. 

12. Pagarināt pieteikšanos LBL 1.divīzijā līdz 2017.gada 19.jūlijam. 

 

14. Latvijas Nacionālās sieviešu basketbola izlases starta Eurobasket Women 2017 izvērtējums. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps ziņo par ļoti labo sieviešu basketbola izlases startu. 

Notiek diskusija par trenera M.Zībarta līguma pagarināšanu. Tiek pieņemts lēmums pagarināt līgumu ar 

M.Zībartu vēl uz 2 gadiem, ja treneris M.Zībarts sniedz savu akceptu.  

NOLEMJ:  
5. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 
 

15. Par FIBA jautājumiem. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē par aktualitātēm saistībā ar FIBA un Euroleague strīdu. E.Šneps informē par BK Ventspils 

dalību BCL, kurā BK Ventspils ir ieguvusi garantētu vietu pamatturnīrā. 

 

NOLEMJ: 
2. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

16. Dažādi. 
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E.Jaunups akcentē jautājumu par VEF skolas iesniegumu. E.Šneps saka, ka jautājums nodots izskatīšanai 

Jaunatnes komisijā. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Jaunupa sniegto informāciju. 

2. Noskaidrojot Jaunatnes komisijas viedokli, sasaukt valdes sēdi par VEF skolas iesniegumu.  

 

17. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 20.jūlijā plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

       G.Šēnhofs 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 20.jūlijā         Nr.12 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 20.jūlijā pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, A.Grigalāvičus 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 6.jūlija sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par profesionālās basketbola skolas „VEF Rīga” iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 
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4. Budžeta izpildes atskaite par 2017. gada 2.ceturksni. Ziņo: A.Grigalāvičus 

5. LBL jautājumi: 

- Par tiesnešu atalgojumu; 

- Par LBL līdzfinansēšanas iespējām; 

- LBL 1.divīzijas nolikuma 2017./2018.gada sezonai 

2.lasījums; 

- LBL 1.divīzijas komandu apstiprināšana; 

- LBL licencēšanas un pārejas noteikumi; 

- LSBL nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības 

maksu apstiprināšana; 

- LSBL komandu apstiprināšana; 

- LBL Zvaigžņu spēles projekts; 

- Par FIBA oficiālo noteikumu brošūru latviešu valodā. 

Ziņo: E.Bērziņš 

 

 

6. 
Latvijas vīriešu basketbola izlases jautājumi: 

- Par Latvijas basketbola izlases izdevumu publiskošanu 

(paraugs no hokeja); 

- Par Latvijas basketbola izlases spēļu formām. 

Ziņo: E.Šneps 

7. 
Par Latvijas Universitātes vēstuli par finansējuma piešķiršanu 

basketbola izlases startam pasaules Universiādē. Ziņo: E.Šneps 

8. Par 3x3 basketbola turpmāko attīstību. Ziņo: E.Šneps 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 20.jūlija sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 20.jūlija sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 6.jūlija sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 6.jūlija sēdes protokolu Nr.11. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 6.jūlija sēdes protokolu Nr.11. 

 

3. Par profesionālās basketbola skolas „VEF Rīga” iesniegumu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

2017. gada 5. jūnijā Latvijas basketbola savienībā saņemts Profesionālās basketbola skolas „VEF Rīga” 

iesniegums par iespēju piešķirt Profesionālās basketbola skolas „VEF Rīga” U-17 komandai vietu LJBL 

1.divīzijā. 

Iesniegums nodots izskatīšanai Jaunatnes komisijā, kurā, pamatojoties uz LJBL nolikumu, šāda iespēja 

noraidīta, ierosinot Profesionālās basketbola skolas „VEF Rīga” U-17 komandas līdzdalību LBL3. 

E.Jaunups norāda, ka lēmums par Profesionālās basketbola skolas „VEF Rīga” U-17 komandas vietu 

LJBL 1.divīzijā ir jāpieņem LBS valdē, nevis Jaunatnes komisijā. Notiek izvērsta diskusija. 

Notiek balsojums par vietas piešķiršanu LJBL 1.divīzijā Profesionālās basketbola skolas „VEF Rīga” 

U-17 komandai. V.Voins un Ž.Tikmers balso „Par”. G.Šēnhofs „Atturas”. E.Jaunups piedāvā piedalīties 

skaidrojošā darbā ar Jaunatnes komisiju un sporta skolām. 

NOLEMJ: 
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3. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

4. Veikt izmaiņas LJBL Nolikumā piešķirot LBS valdei tiesības no U-16 vecuma iedot atsevišķai 

komandai īpašos objektīvos gadījumos „wild card”. 

5. Piešķirt Profesionālās basketbola skolas „VEF Rīga” U-17 komandai vietu LJBL 1.divīzijā. 

 

4. Budžeta izpildes atskaite par 2017. gada 2.ceturksni. 

V.Voins aicina A.Grigalāvičus sniegt ziņojumu. 

Laika trūkuma dēļ E.Jaunups ierosina atlikt jautājuma izskatīšanu uz nākamo valdes sēdi. 

NOLEMJ: 

3. Atlikt jautājuma izskatīšanu uz nākamo valdes sēdi. 

 

18. Olybet LBL jautājumi. 

5.1. Par tiesnešu atalgojumu. 

5.2. Par LBL līdzfinansēšanas iespējām. 

V.Voins sniedz īsu izklāstu par potenciālajām komandām LBL 1.divīzijā 2017./2018.gada sezonā. 

V.Voins informē par situāciju Jēkabpils un Jūrmalas komandās.  

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš informē, par O.Latiševa piedāvāto tiesnešu atalgojuma palielinājumu. Šādas papildus naudas 

LBL rīcībā nav. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

2. Atstāt negrozītu esošo tiesnešu atalgojumu. 

 

5.3. LBL 1.divīzijas nolikuma 2017./2018.gada sezonai 2.lasījums. 

5.4. LBL 1.divīzijas komandu apstiprināšana. 

5.5. LBL licencēšanas un pārejas noteikumi. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš informē par plānotajām izmaiņām Olybet LBL Nolikumā 2017./2018.gada sezonai. E.Bērziņš 

informē, ka vakar vakarā ir saņemts pirmais iebildums Nolikumam no R.Plēnica, ar ierosinājumu pirms 

Nolikuma apstiprināšanas noorganizējot klubu un LBS vadības tikšanos, kurā būtu izdiskutētas 

Nolikuma izmaiņas. 

E.Jaunups ierosina pirms Nolikuma apstiprināšanas noorganizēt tikšanos ar klubiem.  

NOLEMJ: 

13. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

14. Atlikt jautājumu izskatīšanu uz nākamo valdes sēdi.  

15. Pagarināt komandu pieteikšanos LBL 1.divīzijā līdz 2017.gada 1.augustam. 

16. 27.07.2017. noorganizēt LBS valdes un klubu sanāksmi par Olybet LBL Nolikumu 

2017./2018.gada sezonai. 

 

5.6. LSBL nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības maksu apstiprināšana 

5.7. LSBL komandu apstiprināšana. 

E.Bērziņš ziņo, ka BK Valmiera un BK Daugavpils lūgusi termiņa pagarinājumu. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

2. Atlikt jautājumu izskatīšanu uz nākamo valdes sēdi. 
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3. Pagarināt komandu pieteikšanos LSBL līdz 2017.gada 1.augustam.  

 

5.8. LBL Zvaigžņu spēles projekts. 

5.9. Par FIBA oficiālo noteikumu brošūru latviešu valodā. 

 

E.Bērziņš informē par tikšanos ar Delfi igauņu grupu par nākamās sezonas Latvijas/Igaunijas Zvaigžņu 

spēli. Par Zvaigžņu spēles datumu noteikts 2018.gada 15.februāris. E.Bērziņš informē par savstarpējās 

vienošanās niansēm.  

E.Bērziņš turpina par FIBA oficiālo noteikumu brošūras izdošanu latviešu valodā. 300 gab tirāža 

izmaksātu 2000 eur. E.Bērziņš piebilst, ka O.Latiševs ļoti atbalsta šādas brošūras nepieciešamību. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2. Atbalstīt FIBA oficiālo noteikumu brošūras izdošanu latviešu valodā. 

 

19. Latvijas vīriešu basketbola izlases jautājumi. 

6.1. Par Latvijas basketbola izlases izdevumu publiskošanu (paraugs no hokeja). 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps ziņo, ka līdz šim liela ažiotāža sabiedrībā ir bijusi par Latvijas basketbola izlases izdevumiem. 

V.Voins ierosina informāciju par Latvijas basketbola izlases izdevumiem ievietot LBS mājaslapā. E.Šneps 

ierosina uz nākamo valdes sēdi sagatavot Latvijas basketbola izlases izdevumu publiskošanas formu. Visi 

piekrīt. 

NOLEMJ:  
6. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

7. Uz nākamo valdes sēdi sagatavot Latvijas basketbola izlases izdevumu publiskošanas formu. 
 

6.2. Par Latvijas basketbola izlases spēļu formām. 
V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps ziņo, ka nepieciešams apstiprināt Latvijas vīriešu basketbola izlases spēļu formas 2017. gada 

Eiropas Čempionātam. Diemžēl FIBA ir atteikusies akceptēt līdzšinējo Latvijas izlases formu maketu. 

Tiek piedāvāts vienīgais iespējamais formu makets, kurš atbilst FIBA standartiem. 

NOLEMJ:  
1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Latvijas vīriešu basketbola izlases spēļu formas saskaņā ar pievienoto formu maketu. 

 

20. Par Latvijas Universitātes vēstuli par finansējuma piešķiršanu basketbola izlases 

startam pasaules Universiādē. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka 2017. gada 12. jūlijā saņemta Latvijas Universitātes vēstule par finansējuma 

piešķiršanu Latvijas Universitātes sportam Latvijas nacionālās studentu basketbola izlases starta 

nodrošināšanai pasaules Universiādē. E.Šneps turpina, ka LBS ir atradusi PEAK kā spēļu formu 

sponsoru, kā arī sarunājusi apmaksātu turnīru Ķīnā. 
 

NOLEMJ: 
3. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

4. Nepiešķirt papildus finansējumu Latvijas Universitātes sportam startam pasaules Universiādē. 
 

21. Par 3x3 basketbola turpmāko attīstību. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 
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E.Šneps informē par Latvijas sasniegumiem 3x3 basketbolā. E.Šneps aicina noteikt vadlīnijas tālakajai 

rīcībai 3x3 basketbola kā olimpiskā sporta veida attīstībā. 

Ž.Timers saka, ka nepieciešams sagatavot vēstuli LOK un LOV (arī IZM) ar lūgumu veikt nepieciešamos 

grozījumus normatīvajos aktos par sporta veidu uzskaitījumu un par LOV dibinātāju sapulces attiecīgu 

lēmumu.  

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Pilnvarot E.Šnepu sagatvot vēstuli LOK, LOV un IZM par 3x3 vīriešu un sieviešu basketbola komandu 

iekļaušanu Olimpiskajā vienībā. 

 

22. Dažādi. 

E.Šneps informē par kadru maiņu mārketinga nodaļā. G.Keisels aicina palīdzēt ar atbalsta vēstulēm 

A.Jēkabsonei. Ž.Tikmers ierosina iesniegt dokumentus Ordeņu kapitulā, bet LOK rekomendācijas atsūtīs pēc 

tam. 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

23. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 3.augustā plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

       G.Šēnhofs 

 

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 2.augustā         Nr.13 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 2.augustā pl.15:00  
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Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, A.Grigalāvičus 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 20.jūlija sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Budžeta izpildes atskaite par 2017. gada 2.ceturksni. Ziņo: A.Grigalāvičus 

4. LBL jautājumi: 

- LBL 1.divīzijas nolikuma 2017./2018.gada sezonai 

2.lasījums; 

- LBL licencēšanas un pārejas noteikumi; 

- LBL 1.divīzijas komandu apstiprināšana; 

- LSBL nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības 

maksu apstiprināšana; 

- LSBL komandu apstiprināšana. 

Ziņo: E.Bērziņš 

 

 

5. LJBL Nolikuma 2017./2018.gada apstiprināšana. Ziņo: E.Eglītis 

6. Par Latvijas basketbola izlases izdevumu publiskošanas formu. Ziņo: E.Šneps 

7. Par jaunatnes izlasēm. Ziņo: E.Jaunups 

8. Par Eurobasket sievietēm organizēšanu 2019. gadā.   

9. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 2.augusta sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 2.augusta sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 20.jūlija sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 20.jūlija sēdes protokolu Nr.12. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 20.jūlija sēdes protokolu Nr.12. 

 

3. Budžeta izpildes atskaite par 2017. gada 2.ceturksni. 

V.Voins aicina A.Grigalāvičus sniegt ziņojumu. 

Atbilstoši biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.21.8.punktam, valde izskata ziņojumu par 

biedrības budžeta izpildi.  

A.Grigalāvičus sniedz atskaiti par 2017. gada 2.ceturksni. Budžets pildās atbilstoši plānam. 

NOLEMJ: 

6. Pieņemt zināšanai A.Grigalāvičus sniegto informāciju. 
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4. LBL jautājumi. 

- LBL 1.divīzijas nolikuma 2017./2018.gada sezonai 2.lasījums; 

- LBL licencēšanas un pārejas noteikumi. 

 
V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš ziņo, ka neilgi pirms Nolikuma 2.lasījuma apstiprināšanas tika saņemts iesniegums no BK Ventspils ar 

ierosinājumiem Nolikuma grozījumiem. Tika sasaukta LBL klubu sapulce, kurā izkristalizējās atsevišķi 

ierosinājumi Nolikuma izmaiņām. 

E.Bērziņš informē par Zvaigžņu spēles organizēšanas progresu. Ir noteikts datums 2018. gada 15. februāris. 

Pagaidām sarunas ar Delfi Igaunija par Zvaigžņu spēles organizēšanu notiek veiksmīgi.  

E.Bērziņš turpina ar informāciju par translācijām.  

E.Bērziņš turpina ar LU ierosinājumu atcelt LU jauno spēlētāju licences maksas sporta skolām. Ar balsojumu 4 

ret 1 tiek pieņemts lēmums noraidīt LU ierosinājumu.  

E.Bērziņš īsi atkārtoti informē par veiktajām izmaiņām LBL 1.divīzijas nolikumā 2017./2018.gada sezonai. 

NOLEMJ: 

1. Olybet LBL 2017./2018.gada sezonā iesaldēt ceturtā leģionāra kvotas maksu. 

2. Noteikt iespēju 2 pārejām uz katru spēli arī spēlētājiem, kuri dzimuši pirms 1997. gada. Pirms 

sezonas mātes klubs izvirza divus spēlētājus, kuri dzimuši līdz 1997. gadam, un kuri var veikt 

neierobežotu pāreju skaitu. Šo sarakstu var koriģēt divas reizes sezonas laikā. 10 dienas līdz LBL2 

izslēgšanas spēļu sākumam klubiem jāinformē, kurā klubā spēlētājs piedalīties izslēgšanas spēlēs. 
3. Ja Tehniskās komisijas izskatītās situācijas priekšmets var rezultēties soda naudā, kas pārsniedz 300 euro, 

Tehniskās komisijas sēdē jāpieaicina iesaistīto klubu pārstāvji. 
4. Atbalstīt iespēju organizēt 2017./2018.gada sezonas Zvaigžņu spēli kopā ar Igaunijas federāciju Igaunijā 

2018.gada 15. februārī. Turpināt pārrunas ar Igaunijas federāciju par Zvaigžņu spēles organizēšanu. 
5. Noteikt klubu organizēto un TV platformās demonstrēto translējamo spēļu standartu: 4 kameras, vienotās 

grafikas risinājums, reklāmu atskaņošana, filmēšana no paaugstinājuma jeb stalažām. Filmējot un 

translējot papildus spēles Internetā, standarta prasības ir sekojošas: 2 kameras, vienotās grafikas 

risinājums, reklāmu atskaņošana. Internetā pieļaujamās straumēšanas vietnes: klubu mājaslapas, klubu 

youtube kanāli, klubu Facebook konti, basket.lv. Noteikt iespēju vienoties ar Lattelecom par Interneta 

spēļu producēšanu. 
6. Apstiprināt Olybet LBL Nolikumu 2017./2018.gada sezonai ar valdes sēdē veiktajām izmaiņām. 

7. Apstiprināt LBL licencēšanas un spēlētāju pārejas noteikumus 2017./2018.gada sezonai ar valdes 

sēdē veiktajām izmaiņām. 

 

- LBL 1.divīzijas komandu apstiprināšana 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš ziņo, ka šobrīd ir pieteikušās 9 komandas. E.Bērziņš ziņo, ka Jūrmalas komanda ir lūgusi rezervēt vietu 

dalībai LBL. V.Voins piebilst, ka tiek gaidīta vēstule no Jūrmalas ar lūgumu saglabāt vietu neatkarīgi no juridiskās 

personas maiņas. 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt dalībai Olybet LBL 2017./2018.gada sezonā sekojošas komandas: 

- BK VEF Rīga 

- BK Ventspils 

- BK Barons kvartāls 

- BK Valmiera/Ordo 

- BK Liepājas Lauvas 

- BK Ogre/Kumho Tyre 

- BK Jēkabpils 

- BK Valka/Valga 

- BK Latvijas Universitāte 
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- BK Jūrmala. 

 

- LSBL nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības maksu apstiprināšana; 

- LSBL komandu apstiprināšana. 
V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš ziņo, ka pagaidām pieteikumus ir atsūtījušas 5 komandas, bet no 3 komandām pieteikumi vēl tiek 

gaidīti. E.Bērziņš aicina pagarināt pieteikšano LSBL. 

V.Voins ierosina doties vizītē pie LU rektora, lai runātu par sieviešu un vīriešu basketbola līgām. 

NOLEMJ: 

1. Pagarināt pieteikšanās termiņu LSBL līdz 2017.gada 15.augustam.  

2. Atlikt LSBL Nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības maksu apstiprināšanu līdz 

nākamajai valdes sēdei.  

 

5. LJBL Nolikuma 2017./2018.gada apstiprināšana. 

V.Voins aicina E.Eglīti sniegt ziņojumu. 

E.Egītis ziņo par būtiskākajām izmaiņām LJBL Nolikumā. Viena no tādām ir 6.1.2.punkta jaunā 

redakcija par LBS valdes tiesībām piešķirt wild card.  

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai E.Eglīša sniegto informāciju.  

4. Apstiprināt LJBL Nolikumu 2017./2018.gada sezonai ar piedāvātajiem un valdes locekļu 

ierosinātajiem grozījumiem. 

 

6. Par Latvijas basketbola izlases izdevumu publiskošanas formu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps prezentē LBS sagatavoto Latvijas basketbola izlases izdevumu un ieņēmumu tāmi publicēšanai 

basket.lv mājaslapā. E.Jaunups ierosina skaitļus tāmē noapaļot līdz apaļiem simtiem, ņemot vērā, ka tās ir 

tikai aptuvenas summas. Ž.Timers ierosina tāmē norādīt konkrētus laika posmus no- līdz. 

NOLEMJ:  

8. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

9. Apstiprināt Latvijas basketbola izlases izdevumu un ieņēmumu publiskošanu saskaņā ar 

pievienotajiem materiāliem. 

 

7. Par jaunatnes izlasēm. 

V.Voins aicina E.Jaunupu sniegt ziņojumu. 

E.Jaunups informē, ka ir sagatavojis priekšlikumus gadījumiem, ja spēlētājs atsaka spēlēt jaunatnes 

izlasēs: 

1. Ja basketbolists/ -e atsaka dalību U16, U18, U19 vai U20 jauniešu izlasē Eiropas vai Pasaules 

čempionātā (turpmāk – EČ vai PČ) bez attaisnojoša iemesla, tad šis basketbolists/ -e vairs netiek 

aicināts dalībai cita vecuma jaunatnes izlasē.  

2. Izņēmums šajā principā ir iespējams vienīgi izņēmuma gadījumā, ja Latvijas Basketbola 

savienība (turpmāk – LBS) pieņem attiecīgu lēmumu, publiski argumentējot lēmumu un 

pamatojot šo izņēmumu.  

3. Par automātiski attaisnojošu iemeslu uzskatāmas vienīgi basketbolista/ -es veselības problēmas 

vai vispārējais fiziskais stāvoklis, kas neļauj pilnvērtīgi piedalīties izlasē un ko konstatējis LBS 

norīkots medicīnas personāls.  

4. Par citiem attaisnojošiem iemesliem lemj LBS valde pēc basketbolista/ -es iesnieguma 

saņemšanas. Kā papildus arguments pozitīva lēmuma pieņemšanai par basketbolista/ -es 
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atbrīvošanu no dalības jaunatnes izlasē tiek uzskatīts attiecīgās vecuma izlases galvenā trenera 

atbalsts šādai rīcībai. 

5. Basketbolistam/ -ei, kurš iesniedzis atteikumu par dalību sava vecuma jaunatnes izlasē dalībai 

EČ vai PČ, personīgi jāierodas uz attiecīgo LBS valdes sēdi un jāpaskaidro iemesli, ka tie 

pamatoti liedz dalību izlasē.  

6. Lēmumu par dalību izlasē "ne sava vecuma gados" LBS izvēli atstāj tikai un vienīgi 

basketbolista/ -es ziņā. 

7. Ja basketbolists/ -e ir bez attaisnojoša iemesla atteicis dalību kāda vecuma jaunatnes izlasei EČ 

vai PČ, basketbolists/ -te ir sevi izslēdzis no iespējamās nākotnes dalības Latvijas Nacionālajā 

valstsvienībā. Iespēja šo spēlētāju pieaicināt Latvijas Nacionālās vīriešu/ sieviešu basketbola 

izlases kandidātu sastāvā ir iespējams tikai un vienīgi, ja LBS valde pieņem šādu lēmumu un 

publiski argumentē konkrēto izņēmuma gadījumu.  

8. Ja tiek konstatēts, ka basketbolista/ -es aģents ir ieteicis vai citādi veicinajis basketbolista/ -es 

lēmumu nespēlēt jaunatnes izlasē EČ vai PČ, šim aģentam tiek liegta darbības iespēja Latvijas 

teritorijā, kas izriet no jaunieviešama principa, ka LBS ir paralēli starptautiskajai licenzēšanai 

jāveic to aģentu reģistrācija, kuri ir tiesīgi darboties Latvijas teritorijā. 

Notiek diskusija par E.Jaunupa izvirzītajiem priekšlikumiem. 
 

NOLEMJ: 
5. Pieņemt zināšanai E.Jaunupa sniegto informāciju. 

6. Virzīt E.Jaunupa un valdes izteiktos priekšlikumus viedokļa sniegšanai uz Jaunatnes komisiju 

un Treneru komisiju. 
 

8. Par Eurobasket sievietēm organizēšanu 2019. gadā. 

Laika trūkuma dēļ tiek pieņemts lēmums jautājuma izskatīšanu atlikt uz nākamo valdes sēdi. 

 

NOLEMJ: 
3. Atlikt jautājuma izskatīšanu uz nākamo valdes sēdi. 

 

9. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 16.augustā plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

       G.Šēnhofs 

 

        

G.Blumbergs 

 

 

       Ž.Tikmers 
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Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 16.augustā         Nr.14 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 16.augustā pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: A.Bagatskis, G.Keisels, E.Bērziņš, A.Pērkons 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 2.augusta sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Saruna ar Latvijas vastsvienības galveno treneri A.Bagatski.  

4. LBL jautājumi: 

- LSBL nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības 

maksu apstiprināšana; 

- LSBL komandu apstiprināšana; 

- LBL2 nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības 

maksu apstiprināšana; 

- LBL2 komandu apstiprināšana; 

- Olybet LBL izspēles sistēmas apstiprināšana. 

Ziņo: E.Bērziņš 

 

 

5. Par A.Kalnīša iesniegumu. Ziņo: V.Voins 

6. Par Eurobasket sievietēm organizēšanu 2019. gadā.   

7. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 16.augusta sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 16.augusta sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 2.augusta sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 2.augusta sēdes protokolu Nr.13. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 2.augusta sēdes protokolu Nr.13. 
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3. Saruna ar Latvijas vastsvienības galveno treneri A.Bagatski. 

V.Voins aicina A.Bagatski sniegt ziņojumu. 

A.Bagatskis sniedz informāciju par valstsvienības spēlētāju fizisko kondīciju un mikrotraumām. 

A.Bagatskis izsaka nožēlu, ka Čehijas valstsvienība ir atteikusies spēlēt otro paredzēto pārbaudes spēli 

25. augustā ar Latvijas izlasi. Šobrīd ir ļoti aktuāla komandas meklēšana, ar kuru varētu šo pārbaudes 

spēli nospēlēt. 

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai A.Bagatska sniegto informāciju. 

 

4. LBL jautājumi. 

- LSBL nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības maksu apstiprināšana; 

- LSBL komandu apstiprināšana. 

 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš lūdz atlikt jautājumu izskatīšanu, jo joprojām notiek sarunas ar Daugavpili un Valmieru par 

sieviešu klubu izveidi. 

NOLEMJ: 

8. Atlikt LSBL Nolikuma 2017./2018.gada sezonai un LSBL dalības maksu 2017./2018.gada 

sezonai apstiprināšanu līdz nākamajai valdes sēdei. 

9. Pagarināt pieteikšanās termiņu LSBL līdz 2017.gada 28.augustam. 

 

- LBL2 nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības maksu apstiprināšana; 

- LBL2 komandu apstiprināšana. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

Saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.21.10.punktu, valde apstiprina LBS 

rīkoto sacensību nolikumus. 

Saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.21.13.punktu, nepieciešams apstiprināt 

LBL2 komandas 2016./2017.gada sezonā. 

E.Bērziņš ziņo par komandām, kas pieteikušās dalībai LBL2. Šogad nav Valmieras, BJBS Rīga un 

Jēkabpils komandu, taču ir tādi jaunpienācēji kā - Bauskas BJSS, Valkas sporta internāts un Kandava. 

V.Voins aicina E.Bērziņu noskaidrot detalizētāku informāciju par Kandavas treneri un komandas 

vadību. 

E.Bērziņš saka, ka Valka izteikusi spēlētāju pārejas noteikumu attiecināšanu līdzvērtīgi igauņiem un 

latviešiem, ņemot vēlā LBL 1 pieredzi. V.Voins saka, ka Valkas ierosinājums noteikti jāatbalsta. Visi 

piekrīt. 

E.Bērziņš informē par plānotajām izmaiņām leģionāru licences maksās LBL2. V.Voins saka, ka 

gadījumos, ja LBL2 iegādātais leģionāls pāriet spēlēt uz mātes klubu LBL1, ir jāpiemaksā starpība starp 

leģionāru licences maksājumu LBL2 un LBL1 līgās. 

NOLEMJ: 

13. Apstiprināt LBL2 Nolikumu 2017./2018.gada sezonai un dalības maksas ar piedāvātajiem 

grozījumiem. 

14. Apstiprināt LBL2 komandas: 

- Jelgava 

- Valmiera Glass/ViA 

- Ķekava 

- Turība 

- Limbaži 
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- Mārupe 

- LU/BS Rīga 

- RSU 

- RTU 

- Ventspils Augstskola 

- Līvāni 

- VEF skola 

- Madona 

- Kandava 

- Valkas sporta internāts 

- BJBS Rīga/ DSN 

- BJBS Rīga/ Rīdzene 

- Gulbenes Buki 

- Saldus 

- Ogre 

- Bauskas BJSS/SC Mēmele. 

 

- Olybet LBL izspēles sistēmas apstiprināšana. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš ierosina izspēles sistēmas izstrādi pagarināt līdz 2017. gada 28. augustam, jo nav vēl pilnīgi 

skaidra situācija visās LBL komandās. E.Bērziņš akcentē A.Pērkonam nepieciešamību līdz nākamajai 

valdes sēdei apsekot visas LBL 1 mājas spēļu zāles. A.Pērkons komentē Daugavas sporta nama stāvokli. 

A.Pērkons izsaka šaubas par Barons komandas vēlmi nākošajā sezonā piedalīties LBL 1. A.Pērkons 

turpina, ka, veidojot LBL 1 izspēles sistēmu, tiks piemērots pagājušā gada modelis, nosakot, ka visas 

komandas spēlē 4 apļus, bet VEF un Valka/Valga 2 apļus. Regulāro sezonu plānots pabeigt līdz VTB 

play-off sākumam.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa informāciju. 

2. Pagarināt termiņu Olybet LBL izspēles sistēmas izstrādāšanai līdz 2017.gada 28.augustam. 

3. Pilnvarot LBL galveno tiesnesi Agni Pērkonu līdz 2017.gada 28.augustam veikt visu Olybet LBL 

komandu mājas spēļu zāļu apsekošanu. 

 

5. Par A.Kalnīša iesniegumu. 

V.Voins informē par A.Kalnīša vēstuli, kas saņemta Latvijas Basketbola savienībā, kurā prasīts segt 

apdrošināšanas prēmiju Dāvim Bertānam, viņu apdrošinot 20 000 000 apmērā. A.Kalnītis solījis 48 

stundu laikā atsūtīt apdrošināšanas noteikumus, kas nav izdarīts. V.Voins vērš uzmanību, ka D.Bertāns 

jau ir apdošināts, bet citā apmērā. 

NOLEMJ: 

5. Pieņemt zināšanai V.Voina sniegto informāciju.  
 

10. Par Eurobasket sievietēm organizēšanu 2019. gadā. 

Laika trūkuma dēļ tiek pieņemts lēmums jautājuma izskatīšanu atlikt uz nākamo valdes sēdi. 

 

NOLEMJ: 
4. Atlikt jautājuma izskatīšanu uz nākamo valdes sēdi. 

 

11. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 
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NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 30.augustā plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

 

       G.Šēnhofs 

 

        

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 30.augustā         Nr.15 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 30.augustā pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: G.Keisels, E.Bērziņš 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 16.augusta sēdes protokola apstiprināšana.  

3. LBL jautājumi: 

- Ziņojums par Olybet LBL komandu pieteikto mājas spēļu 

zāļu atbilstību nolikuma prasībām; 

- Olybet LBL izspēles sistēmas apstiprināšana; 

- LBL2 izspēles sistēmas apstiprināšana; 

Ziņo: E.Bērziņš, 

A.Pērkons 
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- LSBL nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības maksu 

apstiprināšana; 

- LSBL komandu apstiprināšana. 

 

4. Par Eurobasket sievietēm organizēšanu 2019. gadā.   

5. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 30.augusta sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 30.augusta sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 16.augusta sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 16.augusta sēdes protokolu Nr.14. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 16.augusta sēdes protokolu Nr.14. 

 

3. LBL jautājumi: 

3.1. Ziņojums par Olybet LBL komandu pieteikto mājas spēļu zāļu atbilstību nolikuma prasībām. 

V.Voins aicina A.Pērkonu sniegt ziņojumu. 

A.Pērkons sniedz informāciju par Olybet LBL mājas spēļu zālēm. Pagaidām nav nekādas informācijas 

par BK Barons dalību līgā. A.Pērkons komentē DSN zāles atbilstību prasībām, izmērot groza kāju un 

attālumu no gala līdz sienai, izskatās, ka zāle neatbilst prasībām. BK Barons ir jānosaka gala termiņš, 

līdz kuram ir jāsniedz atbilde, lai nekavētu LBL darbu un kalnedāra sastādīšanas procesu. E.Bērziņš 

saka, ka visām Olybet LBL komandām līdz 12. septembrim jāiesniedz vārdiskais pieteikums, kas arī ir 

uzskatāms par gala termiņu. LBS nevar aizsūtīt citiem klubiem kalendāru atbilstoši nolikumam, jo BK 

Barons nav iesniedzis zāles pieteikumu. E.Šneps saka, ka ir svarīgi nolikt datumu gala lēmuma 

pieņemšanai par BK Barons dalību Olybet LBL.  

Tiek nolemts pirmdien 04.09.2017. plkst.18:00 organizēt LBS valdes neklātienes sēdi par BK Barons 

situāciju un par lēmumu par BK Barons dalību/nedalību Olybet LBL līgā.   

NOLEMJ: 

8. Pieņemt zināšanai A.Pērkona sniegto informāciju. 

9. Sasaukt 04.09.2017. plkst.18:00 LBS neklātienes valdes sēdi par BK Barons un BK Jūrmala 

dalību/nedalību Olybet LBL līgā. 

 

3.2. Olybet LBL izspēles sistēmas apstiprināšana. 

V.Voins aicina A.Pērkonu sniegt ziņojumu. 

A.Pērkons informē par plānoto Olybet LBL izspēles sistēmu neatkarīgi no tā, vai Olybet LBL piedalīsies 

8 vai 10 komandas. BK VEF un BK Valka/Valga spēlē 2 apļus, pārējās komandas 4 apļus.  

E.Jaunups saka, ka nākotnē jādomā par LBL apvienošanos ar Igaunijas un Lietuvas Basketbola līgām.  

NOLEMJ: 

10. Apstiprināt LBL 1.divīzijas nolikuma 2017./2018.gada sezonai 4.pielikumu „LBL 1.divīzijas 

regulārās sezonas un izslēgšanas turnīra izspēles kārtība”. 

 

3.3.  LBL2 izspēles sistēmas apstiprināšana. 

V.Voins aicina A.Pērkonu sniegt ziņojumu. 

Saskaņā ar LBL2 nolikumu 2017./2018.gada sezonai, Čempionāta izspēles sistēmas noteikumi pēc to 

apstiprināšanas LBS valdē kļūst par šī nolikuma neatņemamu sastāvdaļu. A.Pērkons informē par plānoto 

izspēles sistēmu, kas būs identiska pagājušā gada izspēles sistēmai. 
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NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LBL 2.divīzijas nolikuma 2017./2018.gada sezonai 4.pielikumu „LBL2 regulārās 

sezonas un izslēgšanas turnīra izspēles kārtība”. 

 

3.4 LSBL nolikuma 2017./2018.gada sezonai un dalības maksu apstiprināšana. 

3.5 LSBL komandu apstiprināšana. 
V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

Saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.21.10.punktu, valde apstiprina LBS rīkoto 

sacensību nolikumus. 

Saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.21.13.punktu, nepieciešams apstiprināt LSBL 

komandas 2016./2017.gada sezonā.  

E.Bērziņš informē par jauniem komandu pieteikumiem LSBL: Daugavpils Universitāte un Liepājas papīrs, 

un Liepājas Sporta spēļu skola. 

E.Bērziņš stāsta, ka notiek sarunas ar Saldu un Valmieru par sieviešu komandas veidošanu nākotnē arī šajās 

pilsētās. E.Bērziņš turpina par plānoto izspēles sistēmu un par Igaunijas sieviešu komandām.  

E.Bērziņš komentē plānotās izmaiņas LSBL dalības maksās, tās samazinot. 

NOLEMJ: 

4. Apstiprināt LSBL nolikumu 2017./2018.gada sezonai un LSBL dalības maksas 2017./2018.gada 

sezonai ar valdes sēdē atrunātajām izmaiņām. 

5. Apstiprināt dalībai LSBL 2017./2018.gada sezonā sekojošas komandas: 

- TTT Rīga; 

- Liepājas Papīrs; 

- Liepājas Sporta spēļu skola (Lsss); 

- RSU; 

- TTT Rīga Juniores; 

- Latvija U-16; 

- Latvija U-17; 

- Daugavpils Universitāte. 

 

4. Par Eurobasket sievietēm organizēšanu 2019. gadā. 

E.Jaunups saka, ka aktualizēja šo jautājumu, jo labprāt vēlas iesaistīties šī čempionāta organizēšanā gan 

finansējuma piesaistes, gan ideju līmenī. E.Jaunups uzskata, ka šī organizēšana būtu jāsāk laicīgi.  

E.Šneps informē par situāciju, kas ir darīts līdz šim. Spēles tiek plānotas Arēnā, tas ir jāpasniedz kā nacionāls 

notikums, un biļešu cenām ir jābūt draudzīgam, pie tam ir ļoti rūpīgi jāievēro FIBA noteiktais čempionāta 

rāmis, kas neļauj pārāk atrādīt sponsorus. Uz šo čempionātu ir jāskatās vairāk kā uz sieviešu basketbola 

promitējošu pasākumu un mazāk kā uz iespēju nopelnīt.  

NOLEMJ: 
5. Pieņemt zināšanai E.Jaunupa un E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

5. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 21.septembrī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 
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       G.Šēnhofs 

 

        

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 21.septembrī         Nr.16 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 21.septembrī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 

V.Voins 
 

biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: G.Keisels, E.Bērziņš 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 30.augusta sēdes protokola apstiprināšana.  

3. 
 
Latvijas nacionālās vīriešu izlases aktualitātes: 

- Atskaite par vīriešu izlases startu 2017.gada Eiropas 

Čempionātā. 
- Vīriešu izlases turpmākās spēles un administrācija. 

 

 
Ziņo: A.Bagatskis  
 
Ziņo: E.Šneps 

4. LBS budžeta nākāmā gada projekts (01.10.2017- 31.09.2018). 

1.lasījums. 
Ziņo: A.Grigalāvičus 

5. LBL jautājumi: 
- Olybet LBL finansiālās saistības; 
- Par BK Barons un BK Jūrmala dalību Olybet LBL 

2017./2018.gada sezonā; 
- LBL3 komandu apstiprināšana; 
- LBL3 Nolikuma apstiprināšana; 
- LBL3 izspēles sistēmas apstiprināšana; 

- LSBL komandu apstiprināšana; 
- LSBL izspēles sistēmas apstiprināšana. 

Ziņo: E.Bērziņš 
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6. Jaunatnes izlašu treneri 2018.gadam. Ziņo: E.Šneps 

7. Gada balvu basketbolā piešķiršanas procedūra. Ziņo: G.Keisels 

8. Par situāciju LJBL U17 vecuma grupā. Ziņo: E.Šneps 

9. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 21.septembra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 21.septembra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 30.augusta sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 30.augusta sēdes protokolu Nr.15. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 30.augusta sēdes protokolu Nr.15. 

 

3. Latvijas nacionālās vīriešu izlases aktualitātes: 

3.1. Atskaite par vīriešu izlases startu 2017.gada Eiropas Čempionātā. 

V.Voins aicina A.Bagatski sniegt ziņojumu. 

A.Bagatskis vērš uzmanību uz galvenajām lietām, kas, viņaprāt, ir ietekmējušas izlases sniegumu: 

1) Saraustītais sagatavošanās posms, visi netrenējās no pirmās dienas un nepārtraukti; 

2) Atsevišķu spēlētāju trūkums: Mareks, Pasečņiks; 

3) Traumas: O.Siliņš; 

4) Pietrūka 1-2 pārbaudes spēles ar stipru pretinieku. 

A.Bagatskis turpina iztirzāt Latvijas izlases kļūdas spēlē pret Slovēnijas izlasi. A.Bagatskis slavē visas 

komandas darbu. 

V.Voins atzinīgi vērtē Latvijas vīriešu izlases sniegumu. 

E.Šneps jautā, kā A.Bagatskis vērtē asistentu darbu. A.Bagatskis ir ļoti apmierināts un iesaka nākotnē 

abus asistentus saglabāt un turēt vīriešu izlases tuvumā.  

E.Jaunups piebilst, ka katru gadu izlases sasniegumi ir tikai auguši un pateicas A.Bagatskim par padarīto. 

E.Jaunups jautā A.Bagatskim par nākotni vīriešu izlasē. A.Bagatskis saka, ka viņš vairs nevar savienot 

darbu izlasē ar darbu klubā, viņš ir gatavs konsultēt un uzskata, ka jāsaglabā esošie treneri- Vecvagars 

un Visockis.  

NOLEMJ: 

10. Pieņemt zināšanai A.Bagatska sniegto informāciju. 

 

3.2. Vīriešu izlases turpmākās spēles un administrācija. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps stasta par izlašu spēļu TV reitingiem, kas ir pārsnieguši visus līdzšinējos rekordus. Ir ļoti straujš 

pieaugums, vissvairāk skatījušies Latvijas-Slovēnijas spēli. Nākamajā valdes sēdē būs detalizēts 

ziņojums par finansēm. 

E.Šneps turpina par turpmākajām izlases spēlēm. No novembra sākas Pasaules kausa kvalifikācija. Mūsu 

grupā ir: Ukraina, Zviedrija, Turcija. E.Šneps stāsta par situāciju izlases spēlētāju klubos un par Eirolīgas 

un FIBA strīdu. Pagaidām nav skaidrs, vai Eirolīgas spēlētāji varēs piedalīties Pasaules kausa 

kvalifikācijā. E.Šneps saka, ka ļoti aktuāli ir tikt skaidrībā ar vīriešu izlases administrāciju.  

Notiek diskusija par iespējamo galvenā trenera kandidātu. Ž.Tikmers saka, ka vajadzētu sasaukt 

atsevišķu ārkārtas valdes sēdi tikai par vīriešu izlases jautājumiem- galvenais treneris un direktors.  

NOLEMJ: 
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11. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

12. Sasaukt 27.09 plkst.10:00 valdes sēdi par vīriešu izlases galveno treneri un direktoru. 

13. Noorganizēt preses konferenci par A.Bagatska aiziešanu no vīriešu izlases galvenā trenera amata. 

 

4. LBS budžeta nākāmā gada projekts (01.10.2017- 31.09.2018). 1.lasījums. 

V.Voins aicina A.Grigalāvičus sniegt ziņojumu. 

A.Grigalāvičs ziņo, ka ir sagatavojis uzmetumu par budžeta projektu. Nav zināms Latvijas Dzelzceļa 

finansējuma apjoms. Ir daudz neskaidrību par 3x3 budžetu. A.Grigalāvičs piedāvā oktobra sākumā 

iesniegt apstiprināšanai jau detalizētāk sagatavotu budžetu.  

NOLEMJ: 

6. Pieņemt zināšanai A.Grigalāvičus sniegto informāciju un nākamajā valdes sēdē iesniegt sabalansētu 

LBS budžetu. 
 

5. LBL jautājumi. 

5.1. Olybet LBL finansiālās saistības. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš ziņo, Olybet LBL klubu finansiālajām saistībām.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  
2. Noteikt, ka Olybet LBL klubiem 2 nedēļu laikā jānokārto visas finansiālās saistības no pagājušās 

sezonas.  

5.2. Par BK Barons un BK Jūrmala dalību Olybet LBL 2017./2018.gada sezonā. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš ziņo, ka LBS nav saņēmusi no BK Barons visus nepieciešamos dokumentus dalībai Olybet 

LBL 2017./2018.gada sezonā. E.Bērziņš turpina, ka LBS ir saņemta vēstule no Jūrmalas pilsētas domes 

par dalību LBL sacensībās.  

Nepieciešams pieņemt lēmumu par BK Barons un BK Jūrmala dalību Olybet LBL 2017./2018.gada 

sezonā. E.Jaunups saka, ka apsver iespēju, ka VEF varētu spēlēt 4 apļus. V.Voins saka, ka E.Jaunupam 

būtu jāsazinās ar A.Pērkonu par šādu iespēju. 

NOLEMJ: 

1. Anulēt BK Barons pieteikumu dalībai Olybet LBL 2017./2018.gada sezonā.  

2. Atbalstīt Jūrmalas pilsētas domes priekšsēdētāja vietnieces Ritas Sproģes lūgumu un plānot 

Jūrmalas komandas līdzdalību Olybet LBL 2017./2018.gada sezonā. 

3. Uzdot LBL Galvenajam tiesnesim Agnim Pērkonam pārplānot spēļu kalendāru attiecīgi 

nolemtajam. 

5.3. LBL3 komandu apstiprināšana. 

5.4. LBL3 Nolikuma apstiprināšana. 

5.5. LBL3 izspēles sistēmas apstiprināšana. 

E.Bērziņš informē, ka saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.21.10.punktu, valde 

apstiprina LBS rīkoto sacensību nolikumus. Saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 

4.21.13.punktu, nepieciešams apstiprināt LBL3 komandas 2017./2018.gada sezonā. Saskaņā ar LBL3 

nolikumu 2017./2018.gada sezonai, Čempionāta izspēles sistēmas noteikumi pēc to apstiprināšanas LBS 

valdē kļūst par šī nolikuma neatņemamu sastāvdaļu. 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LBL3 Nolikumu 2017./2018.gada sezonai. 

2. Apstiprināt LBL3 komandas 2017./2018.gada sezonā: 

1) Jaunpils 
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2) Saulkrasti 

3) Krāslava 

4) Vidzemes Augstskola 

5) Carnikava 

6) Rēzekne 

7) Sigulda 

8) Salacgrīva 

9) Rūjiena 

10) BS Rīga 

11) BS Rīga/DSN 

12) Rīdzene 

13) Talsi 

14) Jēkabpils – 2 

15) Dartija 

16) Rugāji 

17) Daugavpils 

18) Jelgava/BJSS 

19) Dārznieks/Cēsis 

3. Apstiprināt LBL 3 regulārās sezonas un izslēgšanas turnīra izspēles sistēmu. 
 

5.6. LSBL komandu apstiprināšana. 

5.7. LSBL izspēles sistēmas apstiprināšana.  

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

Saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola savienība” statūtu 4.21.13.punktu, nepieciešams apstiprināt 

LSBL komandas 2017./2018.gada sezonā. 

Saskaņā ar LSBL nolikumu 2017./2018.gada sezonai, Čempionāta izspēles sistēmas noteikumi pēc to 

apstiprināšanas LBS valdē kļūst par šī nolikuma neatņemamu sastāvdaļu. Jaunums- šajā sezonā tiek 

nodalītas divīzijas. Būs Latvijas- Igaunijas līgas kauss.  

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LBL3 komandas 2017./2018.gada sezonā: 

Elites divīzija (A) 

- TTT Rīga      

- Liepājas Papīrs/LSSS 

- RSU 

- Tallinn University 

- TTT Rīga Juniores 

Starptautiskā divīzija (B) 

- Tartu University  

- Audentes 

- Latvija U16 

- Latvija U17 

- Daugavpils Universitāte 

- Liepāja 2 

- Saldus  

2. Apstiprināt Latvijas- Igaunijas basketbola līgas regulārās sezonas un izslēgšanas turnīra izspēles 

sistēmu. 

6. Jaunatnes izlašu treneri 2018.gadam. 

Saskaņā ar biedrības „Latvijas Basketbola Savienība” statūtu 4.20.punktu, valdē tiek izskatīts jautājums 

par Latvijas Nacionālo jaunatnes izlašu treneru apstiprināšanu. E.Šneps stāsta par treneru komisijas 
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izvirzītajām kandidatūrām. Pagaidām izvirzīti 2 kandidāti (U17, U18), pārējo jaunatnes izlašu treneri 

tiks izvirzīti nākamajā treneru komisijā. 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt U16 Latvijas sieviešu basketbola izlases galvenā trenera amatā Matīsu Rožlapu. 

2. Apstiprināt U17 Latvijas sieviešu basketbola izlases galvenā trenera amatā Kasparu Mājenieku. 

 

7. Gada balvu basketbolā piešķiršanas procedūra. 

Turpinot 2012. gadā iedibināto tradīciju, Latvijas Basketbola savienība pasniedz Gada balvas basketbolā 

10 nominācijās: Gada Spēlētājs, Spēlētāja, Treneris, Cerība, Jaunatnes treneris, Tiesnesis, Seniors, 

Ratiņbasketbolists, Piemērs, Gada ieguldījums, Gada 3x3 basketbolists. G.Keisels ziņo par Gada balvu 

basketbolā 2017 piešķiršanas procedūru. Jaunums - Gada 3x3 basketboliste. Atsevišķās nominācijās 

nevirzīt kandidārus uz balsošanu, ja ir skaidri redzams laureāts. 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt Gada balvas basketbolā’2017 laureātu noteikšanas kārtību. 

 

8. Par situāciju LJBL U17 vecuma grupā. 

E.Šneps ziņo par situāciju LJBL U17 vecuma grupā. Vairākas sporta skolas ir nosūtījušas vēstules LBS 

par atteikšanos spēlēt ar VEF skolas komandu U17 vecuma grupā. Tiek ignorēts LBS valdes lēmums.  

E.Jaunups izsaka nožēlu, ka šādas intrigas ņem virsroku LJBL sistēmā, bet viņam nav iebildumu 

uzrakstīt iesniegumu LBS un pāriet uz U19.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

9. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 27.septembrī plkst.10:00 LBS telpās kā ārkārtas valdes sēdi. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

 

       G.Šēnhofs 

 

        

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

Biedrības 
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“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 27.septembrī         Nr.17 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 27.septembrī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers, G.Blumbergs 

Klātesošie: G.Keisels, A.Vecvagars, M.Lauva, K.Cipruss, E.Bērziņš, E.Eglītis, 

A.Pērkons 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 21.septembra sēdes protokola 

apstiprināšana. 

 

3. 
 

Par Latvijas nacionālās vīriešu izlases galveno treneri. 

 

Piedalās: A.Vecvagars  

4. Par Latvijas nacionālās vīriešu izlases direktoru. Piedalās: M.Lauva, K.Cipruss 

5. 
 

Par kontrolnormatīviem MT-4 – ASM grupām. Ziņo: E.Eglītis 

6. Par Latvijas Universitātes dalību LSBL. Ziņo: E.Bērziņš 

7. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 27.septembra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 27.septembra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 21.septembra sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 21.septembra sēdes protokolu Nr.16. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 21.septembra sēdes protokolu Nr.16. 

 

3. Par Latvijas nacionālās vīriešu izlases galveno treneri. 

V.Voins aicina A.Vecvagaru sniegt ziņojumu. 

A.Vecvagars visiem pasakās par uzaicinājumu un komentē jauno Pasaules kausa kvalifikācijas izspēles 

sistēmu. A.Vecvagars turpina ar iespējamo komandas sastāvu. A.Vecvagars stāsta par iespējamo sastāva 

maiņu, ja gadījumā pamatsastāva spēlētāji kvalifikācijā nevarēs piedalīties, ņemot vērā FIBA un 

Eirolīgas neatrisināto konfiktu.  

A.Vecvagars aktualizē izlases direktora amata nozīmīgumu. A.Vecvagars apliecina, ka savā darbībā ir 

pilnībā neatkarīgs no aģentiem.  

V.Voins piedāvā apstiprināt A.Vecvagaru uz Pasaules kausa kvalifikācijas ciklu.  

NOLEMJ: 
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11. Pieņemt zināšanai A.Vecvagara sniegto informāciju. 

12. Apstiprināt Arni Vecvagaru par Latvijas nacionālās vīriešu izlases galveno treneri. 

10. Par Latvijas nacionālās vīriešu izlases direktoru. 

V.Voins aicina M.Lauvu sniegt ziņojumu. 
M.Lauva izsaka nožēlu, ka A.Vecvagars ir apstiprināts par galveno treneri, un līdz ar to atsauc savu 

kandidatūru vīriešu izlases direktora amatam.  

V.Voins aicina K.Ciprusu sniegt ziņojumu. 
K.Cipruss izsaka atzinību par līdzšinējo LBS darbu. Viņš ir gatavs turpināt iesākto.  
G.Blumbergs norāda, ka šobrīd E.Šnepam ir pašam jāpilda izlases direktora pienākumi, kamēr nav 

atrasts atbilstošs kandidāts. E.Šneps var paņemt sev tehnisko asistentu - menedžeru. E.Jaunups uzskata, 

ka izlases direktora amatu var ieņemt tikai ļoti kvalificēts cilvēks. E.Šnepam jāturpina izlases direktora 

meklējumi, bet līdz tam brīdim E.Šnepam jāpilda izlases direktora pienākumi, pieņemot darbā sev 

asistentu.  

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai M.Lauvas un K.Ciprusa sniegto informāciju.  

8. Uzdot E.Šnepam pildīt Latvijas vīriešu izlašu direktora pienākumus un apzināt jaunus iespējamos 

kandidātus izlases direktora amatam. 
 

 

11. Par kontrolnormatīviem MT-4 – ASM grupām. 

V.Voins aicina E.Eglīti sniegt ziņojumu.  

Nepieciešams apstiprināt kontrolnormatīvus basketbolā MT-4 - ASM grupām. Jaunatnes komisija ir 

izstrādājusi kontrolnormatīvus, kuri ir testēti D.Žvirbles un D.Jansones pārstāvētajās sporta skolās. 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt kontrolnormatīvus basketbolā MT-4 - ASM grupām. 

 

12. Par Latvijas Universitātes dalību LSBL. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu.  

No Latvijas Universitātes saņemts iesniegums dalībai LSBL 2017./2018.gada sezonā. Nepieciešams 

pieņemt lēmumu par Latvijas Universitātes dalību LSBL 2017./2018.gada sezonā. Pozitīva lēmuma 

pieņemšanas gadīgumā, nepieciešams veikt izmaiņas LSBL izspēles sistēmā 2017./2018.gada sezonā. 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt Latvijas Universitātes dalību LSBL 2017./2018.gada sezonā. 

4. Apstiprināt izmaiņas LSBL izspēles sistēmā 2017./2018.gada sezonā, iekļaujot Latvijas 

Universitātes komandu LSBL Starptautiskajā divīzijā. 

 

13. Dažādi. Par 4 apļu spēlēšanu Olybet LBL visām līgas komandām. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

Vakar vēlu vakarā ir saņemts iesniegums no četriem Olybet LBL klubiem ar lūgumu BK Valka/Valga 

un BK VEF klubiem spēlēt 4 apļus Olybet LBL čempionātā. Šorīt ir saņemta vēstule no BK Valka/Valga, 

kura nekādā ziņā finansiāli un praktiski neredz iespēju spēlēt četrus apļus Latvijas līgā. Arī līgas 

galvenais tiesnesis A.Pērkons atzīst, ka BK Valka/Valga četrus apļus izspēlēt Olybet LBL nav iespējams.  

Notiek diskusija par BK VEF-Rīga iespēju spēlēt 4 apļus. Pēc konsultācijas ar BK VEF-Rīga galveno 

treneri J.Gailīti un Olybet LBL tiesnesi A.Pērkonu tiek piedāvāts kompromiss BK VEF-Rīga spēlēt 3 

apļus, ar nosacījumu, ka BK VEF Rīga spēlē 2 apļus izbraukumā. 

NOLEMJ: 

1. Noteikt, ka BK VEF Rīga 2017./2018.gada Olybet LBL sezonā spēlē trīs apļus. 
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2. Pilnvarot A.Pērkonu veikt attiecīgas izmaiņas Olybet LBL izspēles sistēmā. 

 

14. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 4.oktobrī plkst.10:00 LBS telpās kā ārkārtas valdes sēdi. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

 

       G.Šēnhofs 

 

        

 

       Ž.Tikmers 

 

 

 

       G.Blumbergs 

       

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 4.oktobrī         Nr.18 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 4.oktobrī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers, G.Blumbergs 

Klātesošie: G.Keisels, A.Vecvagars, M.Lauva, K.Cipruss, E.Bērziņš, E.Eglītis, 

A.Pērkons 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  
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2. LBS valdes 2017. gada 27.septembra sēdes protokola 

apstiprināšana. 

 

3. 
 

LBS budžeta atskaite un nākāmā gada projekts (01.10.2017- 

31.09.2018). 2.lasījums. 

 

Ziņo: A.Grigalāvičus  

4. Par biedrības „Jūrmalai un sportam” iesniegumu. Ziņo: J.Voins 

5. 
 

Par aģentu licencēšanu un priekšnoteikumiem dalībai Latvijas 

izlasēs. 

Ziņo: E.Šneps, 

E.Jaunups 

6. Par Gada balvas basketbolā 2017 un biedru kopsapulces norises 

vietu un laiku. 

Ziņo: E.Šneps 

7. Dažādi.  

8. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 4.oktobra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 4.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 27.septembra sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 27.septembra sēdes protokolu Nr.17. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 27.septembra sēdes protokolu Nr.17. 

 

3. LBS budžeta atskaite un nākāmā gada projekts (01.10.2017- 30.09.2018). 2.lasījums. 

V.Voins aicina A.Grigalāvičus sniegt ziņojumu. 

A.Vecvagars sniedz atskaiti par LBS budžeta izpildi no 01.01.2017.- 30.09.2017.  

 

V.Voins konstatē, ka LBS budžeta atskaiti var virzīt apstiprināšanai uz LBS Padomi. 

A.Grigalāvičus turpina ar LBS budžeta nākāmā gada projektu (01.10.2017- 30.09.2018). Budžeta 

projekta procentuālais sadalījums ir skatīts attiecībā pret 2016.gadu. 2016. gads ir 12 mēnešu budžets, 

taču tagad tiek plānots 9 mēnešu budžets. Budžets ir sabalansēts. Valsts finansējums tiek plānots par 

28% lielāks, cerot uz prēmijām par izlašu startiem.  

Kopējais izdevumu skaits attiecībā pret 2016.gadu ir pieaudzis par 2%. Budžets plānojas sabalansēts. 

E.Šneps piebilst, ka šobrīd 3x3 programmā nav skaidrības, jo nav zināms, kā valsts plāno šo jauno 

olimpisko sporta veidu finansēt. Tāpēc pagaidām nevar sagatavot 3x3 programmu, jo nav zināms 

apjoms. Visi lēmumi būs decembrī, un tad, iespējams, valdei vajadzēs LBS Padomes apstiprināto 

budžetu papildināt.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai A.Grigalāvičus sniegto informāciju. 

2. Saskaņā ar LBS Statūtu 4.9.9.punktu virzīt apstiprināšanai LBS Padomē LBS 2017. gada budžeta 

izpildi, kur līdzekļu atlikums uz 01.01.2017. sastāda EUR 1 290 577, LBS pamatdarbības ieņēmumi 

sastāda EUR 1 704 401, LBS netiešie ieņēmumi sastāda EUR 367 020, LBS pamatdarbības izdevumi 

sastāda EUR 1 841 346, LBS netiešie izdevumi sastāda EUR 639 980, līdzekļu atlikums uz 

30.09.2017. sastāda EUR 880 672. 

3. Pieņemt zināšanai un virzīt apstiprināšanai LBS Padomē 2017./2018.gada budžeta projektu ar 

valdes sēdē ierosinātajiem grozījumiem. 

15. Par biedrības „Jūrmalai un sportam” iesniegumu. 
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V.Voins aicina J.Voinu sniegt ziņojumu. 

J.Voins ziņo, ka biedrība „Jūrmalai un sportam” ir jaundibināta organizācija, kura startēs Olybet LBL 

čempionātā. Biedrībai ir svarīgi kļūt par LBS biedru mērķziedojumu saņemšanai un pilntiesīgai dalībai 

Olybet LBL, jo visi 1.divīzijas dalībnieki ir LBS biedri. 

Nepieciešams pieņemt lēmumu par SIA “Barons” biedra statusu, ņemot vērā, ka Barons basketbola klubs 

ir likvidēts.  

V.Voins piekrīt un uzskata, ka uz nākošo valdes sēdi jāpieaicina SIA “Barons” un biedrības “Jurmalas 

sports” pārstāvji un tad jāpieņem lēmums par viņu biedru statusu.  

NOLEMJ: 

9. Pieņemt zināšanai J.Voina sniegto informāciju.  

10. Apstiprināt biedrību „Jūrmalai un sportam” par LBS asociēto biedru. 

11. Nākamajā valdes sēdē izskatīt jautājumu par SIA “Barons” un biedrības “Jurmalas sports” biedra 

statusu Latvijas Basketbola savienībā.  

 

16. Par aģentu licencēšanu un priekšnoteikumiem dalībai Latvijas izlasēs. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps saka, ka pirms kāda laika valdē tika aktualizēts jautājums par aģentu darbības licencēšanu 

Latvijas teritorijā. E.Šneps turpina, ka ir iztulkoti Lietuvas basketbola federācijas aģentu licencēšanas 

noteikumi, kurus ņemot par pamatu, LBS varētu izstrādāt līdzīgus noteikumus attiecībā uz Latvijas 

teritoriju.  

E.Jaunups turpina ar priekšnoteikumiem dalībai Latvijas izlasēs. Tiek izklāstīti E.Jaunupa sagatavotie 

noteikumi, to teksts un būtība. V.Voins saka, ka nepieciešams pieņemt lēmumu, vai reglaments dalībai 

Latvijas izlasēs būs atsevišķi noteikumi, vai tie tiks pievienoti kādam citam dokumentam. E.Šneps 

piedāvā uzdot jaunajam vīriešu izlašu direktoram (kad tāds tiks apstiprināts) izstrādāt izlašu darbības 

rokasgrāmatu, kas aprakstītu visu darbību no praktiskās puses, kur varētu iekļaut arī E.Jaunupa 

piedāvātos priekšnoteikumus dalībai Latvijas izlasēs.  

NOLEMJ: 

4. Pieņemt zināšanai E.Šnepa un E.Jaunupa sniegto informāciju. 

 

17. Par Gada balvas basketbolā 2017 un biedru kopsapulces norises vietu un laiku. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps informē, ka, ņemot vērā, ka nav jubilejas gads, ka 26.11 ir paredzēta Latvijas izlases spēle, ka 

26.11 ir tieši LBS jubileja, un, ka daudzi biedri dzīvo ārpus Rīgas, ir radusies ideja 26.11 Arēnā Rīga 

organizēt biedru kopsapulci, pēc kuras sekotu Latvijas basketbola izlases spēle ar Gada balvu basketbolā 

2017 noslēgumā. Visi iekrīt šādai idejai. E.Šneps saka, ka tad, ja valde šādai idejai sniedz savu akceptu, 

tad uz nākamo valdes sēdi tiks sagatavots konkrēts piedāvājums (vieta, laiks, norise) Gada balvas un 

biedru kopsapulces organizēšanai. 

NOLEMJ: 

5. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

18. Dažādi. 

V.Voins informē par vizīti Ženēvā.  

19. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 11.oktobrī plkst.10:00 LBS telpās kā ārkārtas valdes sēdi. 
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Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

 

 

       G.Šēnhofs 

 

 

 

       G.Blumbergs 

       

 

 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 11.oktobrī         Nr.19 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 11.oktobrī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs 

Klātesošie: G.Keisels, J.Āre, R.Elbakjans 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 27. septembra sēdes protokola 

apstiprināšana. 

 

3. 
 

Jaunatnes izlašu darbības reglaments. Ziņo: E.Šneps, 

E.Jaunups 

4. 
 

Biedrības „Streetbasket” atskaite. 

 

Ziņo: J.Āre 
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5. Par SIA Barons.lv izslēgšanu no Latvijas Basketbola savienības 

biedru reģistra. 

Ziņo: E.Šneps 

6. Aģentu licencēšanas noteikumu projekts. Ziņo: E.Šneps 

7. Par Latvijas vīriešu izlases personālu. Ziņo: E.Šneps 

8. Par Gada balvas basketbolā 2017 un biedru kopsapulces norises 

vietu un laiku. Biedru naudas. 

Ziņo: E.Šneps 

9. Par Jaunatnes komisijas sastāvu. Ziņo: E.Šneps 

10. Par Olybet LBL finansiālajām saistībām. Ziņo: E.Šneps 

11. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 11.oktobra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 11.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 4.oktobra sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 4.oktobra sēdes protokolu Nr.18. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 4.oktobra sēdes protokolu Nr.18. 

 

3. Jaunatnes izlašu darbības reglaments. 

V.Voins aicina E.Jaunupu sniegt ziņojumu. 

E.Jaunups saka, ka atbilstoši iepriekšējā valdes sēdē nolemtajam, nepieciešams apstiprināt viņa 

izstrādātos principus gadījumiem, kad spēlētājs/ spēlētāja negrib vai nevar spēlēt Latvijas jaunatnes 

izlasēs. E.Jaunups piebilst, ka „Jaunatnes izlašu darbības reglamenta” sadaļas teksts par rīcību 

gadījumos, kad spēlētājs/spēlētāja negrib/nevar piedalīties izlases aktivitātēs, redakcionāli var tikt 

mainīts, kad principi tiks iekļauti „Jaunatnes izlašu darbības reglamentā”. 

V.Voins aicina balsot. G.Šēnhofs atturas, pārējie 3 valdes locekļi „Par”. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Jaunupa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt „Jaunatnes izlašu darbības reglamenta” sadaļu par rīcību gadījumos, kad 

spēlētājs/spēlētāja negrib/nevar piedalīties izlases aktivitātēs, nākotnē šo sadaļu iekļaujot izlašu darbības 

reglamentā. Noteikt, ka apstiprinātie principi par rīcību gadījumos, kad spēlētājs/spēlētāja negrib/nevar 

piedalīties izlases aktivitātēs, stāsies spēkā brīdī, kad tiks pieņemts „Jaunatnes izlašu darbības 

reglaments”. 

3. Uzdot Latvijas Basketbola savienības administrācijai līdz 2017.gada 15.novembrim sagatavot 

„Jaunatnes izlašu darbības reglamenta” projektu un iesniegt izskatīšanai valdē. 

20. Biedrības „Streetbasket” atskaite. 

V.Voins aicina J.Āri sniegt ziņojumu. 

J.Āre sniedz prezentāciju par Ghetto Basket un LBS šīs sezonas sadarbību un rezultātiem.  

V.Voins pasakās Ghetto basket par līdzšinējo sadarbību.  

NOLEMJ: 

12. Pieņemt zināšanai J.Āres un R.Elbakjana sniegto informāciju.  

 

21. Par SIA Barons.lv izslēgšanu no Latvijas Basketbola savienības biedru reģistra. 
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V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps saka, ka SIA Barons.lv pārstāvis tika aicināts ierasties uz šodienas valdes sēdi, taču nav ieradies. 

No SIA Barons.lv pārstāvja J.Pormaļa ir vakar vakarā saņemts e-pasts ar tekstu: „Tā kā dotajā sezonā 

basketbola komanda "Barons kvartāls" nepiedalās LBL rīkotajas sacensībās, lūdzam SIA Barons.lv 

izslēgt no biedrības LBS, jo atrašanās biedra statusā nav aktuāla.”  

NOLEMJ: 

5. Pieņemt zināšanai E.Šnepa un sniegto informāciju. 

6. Pamatojoties uz LBS statūtu 3.7., 3.8. un 3.9.punktiem, izslēgt SIA Barons.lv no Latvijas 

Basketbola savienības biedru reģistra. 

 

22. Aģentu licencēšanas noteikumu projekts. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps informē par progresu šī brīža progresu aģentu licencēšanas noteikumos. 

NOLEMJ: 

6. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

23. Par Latvijas vīriešu izlases personālu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka par Latvijas vīriešu izlases galvenā trenera asistentiem ir uzaicināti Ž.Kosuškins un 

A.Visockis-Rubenis. Par medicīnisko personālu uzrunāti M.Pulveris un A.Biedris. E.Jaunups atzinīgi 

vērtē medicīniskā personāla izvēli.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

24. Par Gada balvas basketbolā 2017 un biedru sapulces norises vietu un laiku. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps informē, ka par plānoto Gada balvas basketbolā 2017 un biedru sapulces plānoto scenāriju. 

 

NOLEMJ: 
1. Organizēt un biedru kopsapulci 2017.gada 26.novembrī Arēnā Rīga, plkst. 14:00.  

2. Organizēt vakariņas, pēc kurām tiks pasniegta Gada balva basketbolā, 2017.gada 26.novembrī 

Arēnā Rīga, plkst. 19:00 pēc vīriešu izlases Pasaules kausa kvalifikācijas spēles Latvija – 

Zviedrija. 

25. Par Jaunatnes komisijas sastāvu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps informē, ka saskaņā ar LBS statūtu 4.21.15.punktu LBS valde iesniedz padomei izskatīšanai 

pastāvīgo komisiju priekšsēdētāju un komisiju locekļu kandidatūras. 

Nepieciešams virzīt LBS padomē izskatīšanai Jaunatnes komisijas priekšsēdētāja un komisiju locekļu 

kandidatūras.  

Lēmumprojekts: 

1. Virzīt LBS padomei izskatīšanai Jaunatnes komisijas locekļu kandidatūras.  

 

26. Par Olybet LBL finansiālajām saistībām. 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu.  

E.Bērziņš informē par Olybet LBL finansiālajām saistībām. Ir norēķinājusies BK Valka/Valga ir 

plānots savstarpējais ieskaits ar BK Ventspils. 
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NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju. 

27. Dažādi. 

E.Šneps informē, ka plāno K.Ciprusu piesaistīt darbam Latvijas Jaunatnes basketbola līgā.  

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

28. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

1. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 1.novembrī plkst.10:00 LBS telpās kā ārkārtas valdes sēdi. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

 

       G.Šēnhofs 

 

 

 

       G.Blumbergs 

       

 

 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 1.novembrī         Nr.20 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 1.novembrī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, G.Blumbergs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: G.Keisels 

Protokolē: L.Blūma 
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Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 11.oktobra sēdes protokola 

apstiprināšana. 

 

3. 
 

Biedru sapulces darba kārtība. Ziņo: E.Šneps 

4. Aģentu licencēšanas noteikumu projekts. 1.lasījums. Ziņo: E.Šneps, E.Jaunups 

5. Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana. Ziņo: E.Šneps 

6. Balsojums par Gada balvas basketbolā 2017 pretendentiem. Ziņo: G.Keisels 

7. Dažādi: 

-Par BK Jūrmala iesniegumu 

-Par A.Suhanovu 

 

Ziņo: E.Bērziņš 

Ziņo: E.Šneps 

8. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 1.novembra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 1.novembra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 11.oktobra sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 11.oktobra sēdes protokolu Nr.19. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 11.oktobra sēdes protokolu Nr.19. 

 

3. Biedru sapulces darba kārtība. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

E.Šneps ziņo par plānoto LBS biedru sapulces dienas kārtību un darba kārtības projektu. 

  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt LBS biedru sapulces dienas kārtību un darba kārtības projektu. 

29. Aģentu licencēšanas noteikumu projekts. 1.lasījums. 

V.Voins jautā, vai aģentu licencēšanas noteikumi nebūtu jāapstiprina biedru sapulcei. E.Jaunups saka, 

ka valdei ir noteikti jāņem vērā biedru sapulces izteiktais viedoklis, bet gala izšķiršanās ir valdes 

atbildība.  

E.Jaunups piedāvā Aģentu licencēšanas noteikumu darba versiju nosūtīt Latvijā darbojošajiem aģentiem 

viedokļa sniegšanai, pēc tam izdiskutēt biedru sapulcē un pēc biedru sapulces šos noteikumus pieņemt 

LBS valdes sēdē. Noteikumi varētu stāties spēkā no 2018.gada 1.janvāra. 

 

NOLEMJ: 

13. Pieņemt zināšanai E.Šnepa un E.Jaunupa sniegto informāciju.  

 

30. Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana. 
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V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps informē, ka ir izveidojusies konkurence jaunatnes treneriem, tāpēc pirms treneru kandidatūru 

virzīšanas uz LBS valdi, Treneru komisija pieņēmusi lēmumu pirms gala izšķiršanās uzaicināt trenerus 

uz komisijas sēdi. Nākamajā valdes sēdē tiks ziņots par Treneru komisijas izvirzītajām kandidatūrām. 

NOLEMJ: 

7. Pieņemt zināšanai E.Šnepa un sniegto informāciju. 

 

31. Balsojums par Gada balvas basketbolā 2017 pretendentiem. 

V.Voins aicina G.Keiselu sniegt ziņojumu.  

G.Keisels aicina LBS valdes locekļus individuāli veikt rakstisku balsojumu par Gada balvu basketbolā 

2017 pretendentiem. Visi klātesošie valdes locekļi aizpilda balsošanas anketu. G.Keisels informē par 

nominācijām un līdz šim zināmajiem rezultātiem. G.Keisels informē, ka balsojuma rezultātu 

apstiprināšana paredzēta nākamajā valdes sēdē.  

32. Dažādi. 

- Par biedrības „Jūrmalai un sportam” iesniegumu 

V.Voins aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. 

E.Bērziņš informē, ka ir saņemta vēstule no biedrības „Jūrmalai un sportam”, ka ir apturēta Jūrmalas 

basketbola zāles ekspluatācija līdz 02.01.2018. BK Jūrmala lūdz aizvadīt LBL spēles renovētajā 

Daugavas sporta namā, kurš tagad atbilst FIBA noteikumiem.  

- Par A.Suhanovu 

E.Šneps informē, ka ir saņēmis atkārtotus lūgumus no LBS valdes uz mūžu diskvalificētā basketbolista 

A.Suhanova par uzliktās diskvalifikācijas atcelšanu. E.Jaunups lūdz E.Šnepu uz nākamo valdes sēdi 

sagatavot informatīvu ziņojumu par A.Suhanovu un priekšlikumu lēmumam.  

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa un E.Bērziņa sniegto informāciju. 

2. Atbalstīt biedrības „Jūrmalai un sportam” iesniegumu un atļaut BK Jūrmala aizvadīt mājas spēles 

Latvijas Basketbola līgā Daugavas sporta namā. 

 

33. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

2. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 16. novembrī plkst.10:00 LBS telpās kā ārkārtas valdes sēdi. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

 

       G.Šēnhofs 

 

 

 

       G.Blumbergs 
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      Ž.Tikmers 

       

 

 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 16.novembrī         Nr.21 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 16.novembrī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs 

Klātesošie: G.Keisels, A.Vecvagars, G.Kikučs 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 1.novembra sēdes protokola 

apstiprināšana. 

 

3. 
 

Par Liepājas Sporta spēļu skolas iesniegumu. Ziņo: G.Kikučs 

4. Par vīriešu izlases sastāvu. Ziņo: A.Vecvagars 

5. Aģentu licencēšanas noteikumu projekts. 2.lasījums. Ziņo: E.Šneps, E.Jaunups 

6. Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana. Ziņo: E.Šneps 

7. Balsojuma par Gada balvām basketbolā 2017 apstiprināšana. Ziņo: G.Keisels 

8. Par A.Suhanova iesniegumu. Ziņo: E.Šneps 

9. Par grozījumiem LBS statūtos. Ziņo: L.Blūma 

10. Dažādi:  
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-Par IZM vēstuli Ziņo: E.Šneps 

11. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 16.novembra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 16.novembra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 1.novembra sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 1.novembra sēdes protokolu Nr.20. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 1.novembra sēdes protokolu Nr.20. 

 

3. Par Liepājas Sporta spēļu skolas iesniegumu. 
2017.gada 10.oktobrī LBS ir saņēmusi Liepājas sporta spēļu skolas (LSSS) iesniegumu ar lūgumu uzņemt 

Liepājas sporta spēļu skolu par LBS biedru. Saskaņā ar LBS statūtu 3.1.punktu, Biedrībā var iestāties 

juridiska persona, kura ir ieinteresēta basketbola attīstībā, kuras darbība ir saistīta ar basketbolu, un kuras 

statūtos vismaz viens no mērķiem ir saistīts ar basketbola attīstību. Saskaņā ar LBS statūtu 3.3.punktu, valde 

lemj par jaunu biedru uzņemšanu LBS. Persona, kas LBS valdei ir iesniegusi pieteikumu par iestāšanos LBS, 

sākotnēji ir tiesīga pretendēt tikai uz asociētā biedra statusu. 

V.Voins aicina G.Kikuču sniegt ziņojumu. 

G.Kikučs ziņo par vēlmi iestāties LBS biedru sarakstā. Liepājas sporta spēļu skolai (LSSS) visvairāk 

audzēkņu ir tieši basketbolā. Ir atvērtas papildus apmācības grupas Nīcā un Grobiņā. No 2000.gada 

darbojos tiesnešu skola. V.Voins izsakās atzinīgi par LSSS aktivitātēm.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Kikuča sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Liepājas sporta spēļu skolu par LBS asociēto biedru. 

34. Par vīriešu izlases sastāvu. 

V.Voins aicina A.Vecvagaru sniegt ziņojumu.  

A.Vecvagars prezentē valdei tuvākā sasaukuma kandidātu sarakstu un plānoto treniņu grafiku. E.Toms 

informē valdi par sabraukuma tehniskajām detaļām. A.Vecvagars informē, ka kandidātu sarakstā ir 

iekļauts R.Kurucs, kura iekļaušanai vīriešu izlases gala sastāvā nepieciešams LBS valdes akcepts. 

V.Voins atgādina valdes locekļiem par R.Kuruca jautājuma vēsturi un sensitivitāti. Nepieciešams 

pieņemt lēmumu par R.Kuruca iekļaušanu vai neiekļaušanu Latvijas vīriešu izlases sastāvā. Starp 

klātesošajiem notiek balsojums.  

 

NOLEMJ: 

14. Pieņemt zināšanai A.Vecvagara sniegto informāciju.  

15. Apstiprināt R.Kuruca kandidatūras iekļaušanu Latvijas vīriešu basketbola izlases sastāvā. 

 

35. Aģentu licencēšanas noteikumu projekts. 2.lasījums. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps informē, ka ir nosūtījis Aģentu licencēšanas noteikumus vadošajiem Latvijas aģentiem. 

Diemžēl tikai no viena aģenta- R.Aršauska- ir saņemti konstruktīvi argumenti. E.Jaunups apņemas līdz 

nākamajai valdes sēdei noorganizēt tikšanos ar R.Aršauski, lai izveidotu aģentiem saprotamāku un 

pieejamāku versiju Aģentu licencēšanas noteikumiem.  

NOLEMJ: 

8. Pieņemt zināšanai E.Šnepa un sniegto informāciju. 
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9. Pilnvarot E.Jaunupu veikt sarunas ar Latvijas vadošajiem aģentiem par Aģentu lecencēšanas 

noteikumu tekstu. 

10. Pēc tikšanās ar aģentiem, virzīt Aģentu licencēšanas noteikumus trešajam lasījumam uz 

nākamo valdes sēdi. 

 

36. Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana. 

V.Voins aicina A.Vanagu sniegt ziņojumu.  

A.Vanags sniedz valdē priekšlikumu un savu redzējumu par vīriešu U16 izlases treneri un treniņu 

procesu. A.Vanags izsaka nožēlu par attieksmi un neieinteresētību LBS Treneru komisijā. A.Vanags 

piedāvā LBS valdei par vīriešu U16 izlases treneri apstiprināt serbu Marko Zarkoviču. E.Jaunups 

uzskata, ka galvenajam trenerim pašam būtu jāizvēlas sev asistentu un aicina vīriešu U16 un U18 izlašu 

treneru jautājumu atlikt uz nākamo valdes sēdi. Visi piekrīt.  

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai A.Vanaga un sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt U18 Latvijas sieviešu basketbola izlases galvenā trenera amatā Aināru Čuksti. 

3. Atlikt U16 un U18 Latvijas vīriešu izlašu galveno treneru apstiprināšanu uz nākamo valdes sēdi. 

 

37. Balsojuma par Gada balvām basketbolā 2017 apstiprināšana. 

V.Voins aicina G.Keiselu sniegt ziņojumu. 

G.Keisels informē par balsojuma rezultātiem: 

Gada basketboliste   Anete Šteinberga (4 balsojumu rezultāts) 

Gada basketbolists   Kristaps Porziņģis (4 balsojumu rezultāts) 

Gada treneris    Mārtiņš Zībarts (4 balsojumu rezultāts) 

Gada jaunatnes treneris  Kaspars Mājenieks (Treneru un Jaunatnes komisiju lēmums) 

Gada cerība    Digna Strautmane (Treneru komisijas lēmums) 

Gada tiesnesis    Oļegs Latiševs (Tiesnešu komisijas lēmums) 

Gada ratiņbasketbolists  Agris Lasmans (Ratiņbasketbola izlases līderis) 

Gada seniore    Guna Horelika (Senioru organizāciju lēmums) 

Gada 3x3 basketbolists  Nauris Miezis (FIBA rangu tabulas līderis Latvijā) 

Gada 3x3 basketboliste  Dina Rozenberga (FIBA rangu tabulas līdere Latvijā) 

 

Valdei nepieciešams pieņemt lēmumu par nominācijām: Gada ieguldījums basketbolā un Gada 

piemērs. G.Keisels ziņo par LBS komisiju un administrācijas ierosinājumiem.  

Gada ieguldījums basketbolā: Ghetto basket vai Krastu mačs. Valde nobalso par Ghetto. Gada piemērs: 

Valstsvienību kapteiņi- viens vai abi; Daugavpils basketbola komandas meitene- Patrīcija Tamane, kas 

spēlē basketbola ar īpašām vajadzībām, vienai rokai no dzimšanas nav plaukstas. Valdes nobalso par 

Patrīciju Tamani. 

 

NOLEMJ: 

2. Pieņemt zināšanai G.Keisela sniegto informāciju.  

3. Apstiprināt balsojuma rezultātus par Latvijas gada balvu basketbolā 2017 piešķiršanu. 

4. Piešķirt nomināciju Gada ieguldījums basketbolā 2017 Ghetto basket un nomināciju Gada 

piemērs 2017 Patrīcijai Tamanei. 

 

38. Par A.Suhanova iesniegumu. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 

LBS 2017. gada 30. oktobrī ir saņēmusi atkārtotu vēstuli no A.Suhanova par LBS valdes uzliktās 

diskvalifikācijas atcelšanu. E.Šneps piedāvā rast kompromisu. 
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NOLEMJ: 

1. Atcelt A.Suhanova diskvalifikāciju kā dalībniekam piedalīties oficiālās basketbola sacensībās, 

atļaujot spēlēt tikai LBL3 sacensībās. Noteikt 2 gadu papildus uzraudzību ar starpziņojumu LBS 

valdē pēc 1 gada. 

39. Par grozījumiem LBS statūtos. 

V.Voins aicina L.Blūmu sniegt ziņojumu. 

L.Blūma ziņo, ka nepieciešams veikt labojumu LBS statūtu 4.10.punktā, lai tas atbilstu Biedrību un 

nodibinājumu likuma 35.panta  pirmās daļas 2.punktam, saskaņā ar kuru biedru sapulces kompetencē 

ir valdes iecelšana un atcelšana. 

NOLEMJ: 
1. Akceptēt L.Blūmas piedāvātos grozījumus LBS statūtu 4.10.punktā un virzīt tos apstiprināšanai 

uz 2017.gada 26.novembra biedru sapulci. 

 

10 Dažādi. 

- Par IZM vēstuli 

E.Šneps izformē par no IZM saņemto vēstuli saistībā ar atbalstu 3x3 jautājumā un virzīšanu uz 

izskatīšanu Olimpiskajā vienībā.  

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

 

11 Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

3. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 22. novembrī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

       G.Šēnhofs 

       

 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 

 

2017. gada 22.novembrī         Nr.22 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 22.novembrī pl.10:00  
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Sēdi vada: 

V.Voins 
 

biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers 

Klātesošie: G.Keisels 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 22.novembra sēdes protokola 

apstiprināšana. 

 

3. Aģentu licencēšanas noteikumu projekts. 3.lasījums. Ziņo: E.Jaunups 

4. U18 vīriešu izlases trenera apstiprināšana. Ziņo: E.Šneps 

5. U16 vīriešu izlases trenera apstiprināšana. Ziņo: E.Šneps 

6. Dažādi.  

7. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 22.novembra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 22.novembra sēdes darba kārtību. 

 

2. LBS valdes 2017.gada 16.novembra sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 16.novembra sēdes protokolu Nr.21. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 16.novembra sēdes protokolu Nr.21. 

 

3. Aģentu licencēšanas noteikumu projekts. 3.lasījums. 

V.Voins aicina E.Jaunupu sniegt ziņojumu. 

E.Jaunups informē par tikšanos ar vienu no vadošajiem Latvijas aģentiem R.Ušacki.  

V.Voins norāda, ka ir svarīgi šos noteikumus iztulkot angļu valodā. E.Šneps norāda, ka pirms LBS 

biedru sapulces Aģentu licencēšanas projekts ir jānosūta visiem klubiem un biedriem.  

E.Jaunups jautā, kāda virzība ir Jaunatnes izlašu darbības rokasgrāmatai. Iepriekšējais termiņš bija 

paredzēts 15.11.2017., tiek pieņemts lēmums Jaunatnes izlašu darbības reglamenta projektu skatīt 

19.12.2017. 

NOLEMJ: 

15. Pieņemt zināšanai E.Jaunupa sniegto informāciju.  

16. Virzīt Aģentu licencēšanas noteikumu projektu viedokļa sniegšanai uz LBS biedru sapulci, 

kas norisināsies 2017.gada 26.novembrī. 

 

40. U18 vīriešu izlases trenera apstiprināšana. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps informē, ka ir 2 kandidatūras U18 vīriešu izlases trenera amatam. Tie ir: R.Feldmanis un 

A.Visockis-Rubenis. Ir izskanējušas arī idejas U.Helmaņa kandidatūrai. E.Šneps uzskata, ka, ņemot 

vērā, ka U18 čempionāts notiks Latvijā un U18 izlase ir ļoti perspektīva, trenera izvēle ir ļoti būtiska. 

E.Jaunups ierosina šajā jautājumā sasaukt kopīgu Treneru komisijas un LBS valdes sēdi. V.Voins 
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atbalsta priekšlikumu par U18 trenera kandidatūras izskatīšanu vēlreiz 12.12.2017. Treneru komisijas 

sēdē, saistībā ar faktu, ka ir jauna kandidatūra - R.Feldmanis. 

NOLEMJ: 

16. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

17. Uzdot LBS Treneru komisijai pārskatīt U18 galvenā trenera amata kandidatūras. 

18. Atlikt U18 vīriešu izlases galvenā trenera apstiprināšanu uz nākamo valdes sēdi. 

 

41. U16 vīriešu izlases trenera apstiprināšana. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps informē par izvirzīto kandidatūru- M.Gulbi. Notiek balsojums par M.Gulbja apstiprināšanu U16 

vīriešu izlases galvenā trenera amatam.  

NOLEMJ: 

11. Pieņemt zināšanai E.Šnepa un sniegto informāciju. 

12. Apstiprināt Mārtiņu Gulbi U16 vīriešu izlases galvenā trenera amatam. 

 

42. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

4. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2017. gada 19.decembrī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 

 

        

       G.Šēnhofs 

 

 

       Ž.Tikmers 

       

 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā 
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2017. gada 19.decembrī         Nr.23 

 

Sēde sasaukta: 2017. gada 19.decembrī pl.10:00  

 

Sēdi vada: 
V.Voins 

 
biedrības „Latvijas Basketbola savienība” (LBS) prezidents 

Sēdē piedalās: 

Valdes locekļi:   E.Jaunups, G.Šēnhofs, Ž.Tikmers, L.Bemhens 

Klātesošie: G.Keisels 

Protokolē: L.Blūma 

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2017. gada 22. novembra sēdes protokola 

apstiprināšana. 

 

3. Par starptautiskā „FIBA 3x3 World Tour Challenger” sacensību 

organizēšanu 2018. gadā. 

Ziņo: J.Āre 

4. Jaunatnes izlašu reglaments. Ziņo: E.Šneps 

5. Aģentu darbības licencēšanas noteikumi. 3.lasījums Ziņo: E.Jaunups 

6. Eurobasket Women 2019 norises datumi. Ziņo: E.Šneps 

7. LBL direktora apstiprināšana. Ziņo: E.Šneps 

8. 2018 LOV vasaras sastāvs. Ziņo: E.Šneps 

9. Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana. Ziņo: E.Šneps 

10. Naudas balvas izlietojuma tāmes apstiprināšana. Ziņo: E.Šneps 

11. Dažādi.  

12. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

V.Voins lūdz apstiprināt LBS valdes 2017. gada 19.decembra sēdes darba kārtību.  

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 19.decembra sēdes darba kārtību. 

 

 

2. LBS valdes 2017.gada 22.novembra sēdes protokola apstiprināšana.                 
V.Voins aicina apstiprināt LBS valdes 2017. gada 22.novembra sēdes protokolu Nr.22. 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2017. gada 22.novembra sēdes protokolu Nr.22. 

 

3. Par starptautiskā „FIBA 3x3 World Tour Challenger” sacensību organizēšanu 2018. gadā. 
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E.Šneps informē, ka LBS ir saņēmusi biedrības „Streetbasket” 2017.gada 23.novembra iesniegumu par 

starptautiskā „FIBA 3x3 World Tour Challenger” sacensību organizēšanu 2018.gadā, kurā izteikts lūgums 

LBS sadarboties sacensību organizēšanā un pieteik to norisi FIBA, iekļaušanai kopējā sacensību kalendārā. 

J.Āre informē par „FIBA 3x3 World Tour Challenger” sacensību būtību un norisi. J.Āre stāsta par 3x3 

basketbola komadu, tās izveidi un 2018.gada pasākumu plānu. 

NOLEMJ: 

17. Pieņemt zināšanai J.Āres sniegto informāciju.  

18. Pieteikt FIBA sacensību norisi. Slēgt ar FIBA attiecīgu līgumu. 

19. Pilnvarot biedrību „Streetbasket” rīkot sacensības Ventspilī un nodrošināt nepieciešamā 

finansējuma piesaisti. 

 

43. Jaunatnes izlašu reglaments. 

V.Voins aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu.  

E.Šneps informē par Jaunatnes izlašu reglamenta izstrādes kārtību. E.Šneps turpina, ka reglamenta 

6.nodaļā iekļauti E.Jaunupa piedāvātie nosacījumi gadījumam, ja spēlētājs atsaka dalību jaunatnes izlasē.  

Treneru komisija ir valdes padomdevējs, nevis viedokļa noteicējs. V.Voins saka, ka formulējumam 

vajadzētu būt, ka Trenera komisija obligāti (nevis „var”) sniedz atzinumu par visiem kandidātiem un 

rekomendāciju par konkrētu kandidatūru. Visi piekrīt strīpot 1.1.8.punktu, jo tas neatbilst LBS satūtos 

noteiktajai padomes kompetencei.  

NOLEMJ: 

19. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

20. Apstiprināt Jaunatnes izlašu reglamentu ar LBS valdes sēdē izrunātajām korekcijām. 

 

44. Aģentu darbības licencēšanas noteikumi. 3.lasījums. 

V.Voins aicina E.Jaunupu sniegt ziņojumu.  

E.Jaunups informē, ka LBS biedru sapulcē tika apstiprināta Aģentu licencēšanas noteikumu pieņemšana. 

A.Vītols biedru sapulcē ierosināja redakcionālas izmaiņas, kas liekas loģiskas. Proti, 4.nodaļā, kur ir 

uzskaitīti aģentu pienākumi, atsevišķi izdalīt aizliegumus. Notiek diskusija par to, kā licencēs aģentus- 

juridiskas personas. Latvijas teritorijā ir jāreģistrējas tai vienībai, kurai ir FIBA licence, neatkarīgi tā ir 

fiziska vai juridiska persona. 

Tiek pieņemts lēmums sūtīt Aģentu darbības licencēšanas noteikumus apstiprināšanai uz FIBA.  

NOLEMJ: 

13. Pieņemt zināšanai E.Jaunupa sniegto informāciju. 

14. Apstiprināt Aģentu darbības licencēšanas noteikumus ar LBS valdes sēdē izrunātajām 

korekcijām. 

15. Nosūtīt Aģentu darbības licencēšanas noteikumus apstiprināšanai uz FIBA. 

 

45. Eurobasket Women 2019 norises datumi. 

E.Šneps informē, ka nepieciešamas pieņemt lēmumu par FIBA 2019.gada Eiropas čempionāta sievietēm 

norises datumiem Latvijā.  

NOLEMJ: 

Atbalstīt FIBA izteikto priekšlikumu par FIBA 2019.gada Eiropas čempionāta sievietēm daļēju rīkošanu 

Latvijā no 2019.gada 27.jūnija līdz 7.jūlijam. 

46. LBL direktora apstiprināšana. 

Pamatojoties uz LBS valdes 2016.gada 8.decembra lēmumu (protokols nr.16, 3.3.§), Edgars Bērziņš 

pilda LBL direktora pienākumus. Nepieciešams pieņemt lēmumu par Edgara Bērziņa apstirināšanu LBL 

direktora amatā. Visi piekrīt. 

 

NOLEMJ: 
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1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Edgaru Bērziņu par Latvijas Basketbola līgu direktoru. 

 

47. 2018 LOV vasaras sastāvs. 

V.Voins informē par tikšanos LOK un tās norisi. Satāvs ir iesniegts un tiek gaidīts LOV apstiprinājums. 

Esam ceļā uz profesionālu sagatavošanu.E.Šneps informē par spēlētāju, terneru un menedžeru sastāvu. 

Ž.Tikmers informē par iekļaušanas olimpiskajā vienībā būtību un iespējām. 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai V.Voina sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt sekojošus 3x3 izlases dalībniekus Latvijas Olimpiskās vienībs 2018.gada sastāvam: 

BASKETBOLISTI – Kārlis Lasmanis, Nauris Miezis, Agnis Čavars, Edgars Krūmiņš; 

MENEDŽERIS – Jānis Āre. 

48. Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana. 

Nepieciešamas pieņemt lēmumu par U18 jaunatnes izlases galveno terneri. 

E.Šneps izsaka viedokli par Artūru Visocki-Rubeni kā visatbilstošāko kandidātu. Notiek diskusija par 

kandidatūrām. V.Voins ierosina balsot. Notiek balsojums par Artūru Visocki-Rubeni.  

Lēmumprojekts: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt Artūru Visocki-Rubeni par U18 izlases galveno treneri 2018.gadam. 

49. Naudas balvas izlietojuma tāmes apstiprināšana. 

Izglītības un zinātnes ministrija ir  sagatavojusi līgumu par finanšu līdzekļu piešķiršanu (naudas balvas 

par izciliem sasniegumiem sportā).  

Līguma 1.7.apakšpunktā minētais finansējums paredzēts konkrētam mērķim: basketbola attīstībai. 

Ņemot vērā to, ka finansējums paredzēts sporta veida attīstībai un jauno sportistu sagatavošanai, saskaņā 

ar 2012.gada 3.janvāra Ministru kabineta noteikumu Nr.26 „Noteikumi par kārtību, kādā piešķiramas 

naudas balvas par izciliem sasniegumiem sportā, un naudas balvu apmēru” 29.punktu jautājums par 

finansējuma plānoto izlietojumu obligāti izskatāms federācijas izpildinstitūcijas (valdes) sēdē.  

 

NOLEMJ: 
1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2. Apstiprināt valsts piešķirtā finansējuma- naudas balvas- izlietojuma tāmi. 

50. Dažādi. 

-Par Baumaņa pieminekli 

Nepieciešams LBS finansējuma novirzījums Baumaņa pieminekļa celšanai. Ž.Tikmers jautā, kāpēc ir 

nepieciešams atsevišķs LBS valdes lēmums, ja nauda ar LBS valdes lēmumu jau ir rezervēta.  

NOLEMJ: 

1. Atbalstīt Baumaņa piemineklim rezervētās naudas izlietošanu Baumaņa pieminekļa radīšanai. 

51. Par nākamo valdes sēdi. 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

NOLEMJ: 

5. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2018. gada 31.janvārī plkst.10:00 LBS telpās. 

 

Sēdes vadītājs:       V.Voins 

 

 

Valdes locekļi:     

       E.Jaunups 
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       G.Šēnhofs 

 

 

       Ž.Tikmers 

 

 

       L.Bemhens 

       

 

 

Protokolēja:      L.Blūma 

 


